
Преподаване на конференцията в Сидни 
 
 

Ли Хонгджъ 
 

1996г. 
 

 
Няма нужда да се представям, тъй като всички вие ме познавате - аз съм Ли Хонгджъ. 

Винаги съм искал да се срещна с вас, но поради различни причини не съм имал 
възможността да го направя. Този път дойдох изрично с целта да се срещна с вас. Това е, 
защото зная, че тук, в Австралия, има повече хора, които знаят за Великия път, отколкото 
имаше преди. В миналото много от хората, които го изучаваха, не се съсредоточаваха 
върху изучаването на ученията и разбирането им за тях беше по-скоро повърхностно. 
Мислех, че сега, когато сте разбрали това, което разпространявам, бих могъл да дойда да 
се срещна с вас. Това е, защото много от нещата, за които искате да знаете, са написани в 
книгите [на Фалун Дафа]. Аз имам склонност: харесва ми, когато другите ме питат за 
нещата, които не разбират относно духовната практика. Но когато хора, които все още не 
са запознати с ученията, ме питат за какво става дума, аз просто… как да го кажа? Ако 
разбирането ви [за духовна практика] е много повърхностно, ще бъде много трудно да ви 
накарам да разберете нещата наведнъж. Ако сте способни първо да прочетете книгите, да 
изучавате ученията , да постигнете определено ниво на разбиране за тях и след това да 
ме питате за някои неща, които са значими по отношение на подобрението ви, тогава 
мисля, че независимо дали просто учите или в действителност се развивате духовно, това 
ще бъде полезно за вас. Мисля, че предопределената възможност сега е узряла, така че 
дойдох. 

Зная, че сред тези седящи тук, има една група, която не е започнала да изучава 
[практиката], една група, която все още прави само упражненията и тепърва трябва да 
започне изучаването на ученията сериозно, и група хора, която е изучавала доста добре. 
Защо изисквам всеки да изучава ученията? Това е, защото има връзка, замесена във 
всичко това. Известно е, че в земята на Китай чигонг се разпространява широко в 
обществото вече над двадесет години. Чигонг започва да достига връх в популярността 
си в средния до късния период на Културната революция. И все пак никой никога не е 
обяснил какво чигонг всъщност е. Никой не е обяснил какво свръхестествените 
способности или явленията, необясними за съвременната наука, които чигонг е произвел, 
са всъщност. Каква е целта на пристигането на чигонг на сцената? Само малцина избрани 
знаят това. Чигонг никога не се е появявал през историята, така че, защо се появява сега? 
Нещо повече, той е нещо духовно, което се разпространява в обществото. Защо би се 
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случило това? Много малко хора знаят защо. Разбира се, когато чигонг започна да се 
разпространява широко в Китай, много отлични чигонг майстори излязоха да го 
преподават. Всичко, което знаеха, беше, че целта да го правят е да извършат някои добри 
дела, като помагат на хората да станат по-здрави. Те имаха само опростен мисловен 
процес и разбиране за него. 

Макар чигонг да се е разпространявал широко дълго време – от десетилетия, 
всъщност - никога не е имало някой, който да разбира истинското му, по-дълбоко 
значение. Ето защо в книгата „Джуан Фалун“ обяснявам някои явления в чигонг 
общността, причината защо чигонг се разпространява в обществото и крайната цел на 
чигонг. Така че книгата е систематичен труд, който може да даде възможност на човек да 
напредне в духовната практика. Много хора преживели уникално явление, когато 
многократно са чели книгата: независимо колко пъти сте чели тази книга, тя все още ще 
ви се струва като нова; независимо колко пъти сте чели тази книга, ще продължите да 
получавате нови разбирания за конкретен пасаж; независимо колко пъти сте чели тази 
книга, все още ще чувствате, че има много по-дълбоки значения в нея, които трябва все 
още да откриете. Защо се случва това? Това е, защото съм обяснил нещата, които могат 
да дадат възможност на човек да се развива духовно, как човек трябва да се развива 
духовно, определящите качества на вселената и много други неща, които се смятат за 
божествени тайни; систематично съм организирал тези елементи в тази книга. Тя може 
да даде възможност на практикуващия да постигне духовно съвършенство, защото 
исторически никой не е правил нещо подобно преди. Много хора са чели тази книга и 
вярват, че тя съдържа много божествени тайни – много от които са най-строго пазените 
тайни – за които в миналото на човечеството никога не е било позволено да узнае. 
Разкривам всичките тези неща в книгата. Разбира се, имам своя цел да го правя. Ако 
някой небрежно и безотговорно издава божествени тайни, небрежно обсъждайки тези 
принципи на възвишени сфери с обикновения човек, сякаш са обикновени теории, той би 
издал божествени тайни и би извършил зли дела, и той със сигурност би понесъл 
възмездие за това. 

Извършвам това начинание с цел. Една от целите ми е, че на повърхностно ниво съм 
видял, че много хора, чрез практикуването на чигонг толкова много години, са разбрали, 
че чигонг е дълбока и задълбочена тема и може да позволи на човек да достигне висока 
духовна сфера, дори духовно съвършенство. И все пак те са били възпрепятствани, 
защото не са могли да намерят истинска духовна дисциплина като тази. Обикновената 
чигонг практика, от друга страна, е полезна просто за поддържане на добро здраве и не 
може да бъде използвана за духовна практика. Много хора по този начин са отишли в 
храмове, за да станат светски будисти и са започнали ученичество при монаси. Разбира 
се, тъй като сме на тази тема, ще спомена, че Буда Шакямуни е заявил, че неговите 
учения няма да могат да спасяват хора в Периода на Края на Дхарма. Това е нещо, което 
Буда Шакямуни казал, и причината за това е, че много фактори са довели до тази 
ситуация. Така че за много хора, без значение как се опитват да постигнат духовен 
напредък, било то в храм или чрез практикуване на чигонг, те се чувстват така, сякаш не 
са получили нищо или не са се издигнали духовно, и всъщност не са се подобрили. Така 
че аз виждам желанието на всеки да се подобри, но виждам също, че хората страдат 
истински, защото са били възпрепятствани да намерят изход от тази ситуация. Така че 
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искам истински да водя онези, които желаят да започнат практиката към по-големи 
духовни висини. Това е главна причина [да правя това]. 

Но когато една праведна духовна практика се разпространи, тя изисква нейните 
последователи да подобряват своя характер и морални стандарти и да станат по-добри 
хора. От практикуващия, тогава, се изисква да надмине моралния стандарт на 
обикновения непрактикуващ. Той, по този начин ще облагодетелства обществото. 
Разбира се, има мнозина, които няма да имат непременно необходимостта, за да 
практикуват духовна практика след като прочетат книгата, но те ще са разбрали 
принципите на подходящия човешки морал. От там нататък тези хора могат вероятно да 
станат добри хора. Макар да нямат необходимото, за да практикуват духовна практика, те 
ще бъдат добри хора и ще бъдат от полза за обществото. Това е неизбежният ефект, който 
една праведна практика има, докато се разпространява. Всъщност праведните религии, 
които са се появявали в историята, като Християнство, Католицизъм, Будизъм и Даоизъм, 
както и Юдаизъм, са в състояние да помогнат на обществото да стане по-добро и да 
позволи на тези, които истински искат да напреднат в духовна практика, да получат 
истински учения и да постигнат духовно съвършенство. Те позволяват на онези, които 
нямат понастоящем необходимото, за да практикуват духовна практика, да бъдат отлични 
хора в обществото, което ще създаде възможности за такива хора да практикуват духовна 
практика в бъдеще – това е ефектът, който те имат. 

Макар че ние не сме религия, аз разпространявам чигонг знание за напреднали и 
следователно това не е обикновена чигонг дисциплина. Казано по-просто, чигонг не е 
преследване на нещо светско. Какво е чигонг? Чигонг е духовна практика. Но това е 
най-елементарното ниво на духовна практика, нивото, което включва Тай Дзи. Тай Дзи, 
както всички знаете, е много добро и се разпространи широко в Китай още през 50-те 
години на 20-ти век. То е нещо, което Джан Санфън започва да разпространява по време 
на династията Мин. Но това, което той предава, са само техники и движения и той не 
разпространява духовните елементи на практиката. Тоест, той не е оставил на хората 
ученията, които биха ги ръководили как да напредват духовно и как да се подобряват на 
всеки етап от духовната практика. Следователно Тай Дзи остава в сферата на 
поддържането на добро здраве и не може да се използва за прогресиране към напреднали 
етапи на духовна практика. Макар практиката да е много добра, нейните духовни 
елементи не са били разпространени. Тези духовни аспекти са били там в миналото, но 
не са били предадени на следващите поколения. Ученията, които ние разпространяваме 
днес, от друга страна, систематично постигат тези неща. 

Разбира се, имаме много нови ученици тук и някои може да намерят това, което 
казвам, трудно за разбиране. Както всички знаете, има различни религии, чиито 
последователи стават по-добри хора и отиват в небесни царства. В будизма, Раят на 
върховното блаженство, разбира се, също е небесно царство. През цялата история всяко 
велико просветлено същество или светец са обяснявали как да бъдеш добър човек, и че 
ако човек иска да отиде в небесно царство, той трябва да достигне стандарта на 
по-висока сфера. Но те не са обяснили причините зад това. Това е, защото всички тези 
велики просветлени същества – било то Исус, Буда Шакямуни, Лао Дзъ и т.н. – са се 
появили преди около две хиляди години. Хората от онзи период от време били различни 
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от хората днес; те били по-семпли, честни и добри, и мислите им не били толкова 
сложни. Тъй като хората от онзи времеви период имали различно състояние на 
съзнанието от хората днес, ученията, които [онези велики просветлени същества] 
преподавали, били ефективни в онзи период от време. По онова време нещата, които те 
преподавали, били напълно в състояние да позволят на хората да постигнат духовно 
съвършенство.  Поради изминалото време мислите на хората днес стават все по-сложни и 
начините им на мислене са се променили. И така хората днес не могат да разберат 
нещата, които тези велики просветлени същества разпространили тогава. Така че, когато 
хората днес четат тези писания, за тях е трудно да разберат истинското им значение. 
Макар да разпространявам тази практика, използвайки формата на чигонг, всички вие 
знаете, че аз разпространявам Божествения Път. Някои хора мислят: „Божественият Път, 
който ти разпространяваш, е различен от онова, което Буда Шакямуни преподавал.“ Ако 
трябваше да обясня нещата на хората днес, използвайки думите на Буда Шакямуни, 
никой не би ги разбрал. Езикът на Буда Шакямуни бил езикът на хората от онзи времеви 
период, така че хората тогава можели да го разберат. Така че сега трябва да използвам 
днешния език, за да обясня Божествения Път, за да го разберете вие. Някои хора може 
също да си мислят: “Това, което обсъждаш, не е от будистките писания.” Дали Буда 
Шакямуни е преподавал същите учения, преподавани от Шестимата Първични Буди? 
Ако Маитрея се спуснеше в света, би ли повторил нещата, казани от Буда Шакямуни? 
Всичко, което просветлените същества, които спасяват хора, преподават, са Законите, до 
които са се просветлили, неща, които разпространяват на човека, за да го спасят. 

Написал съм много неща, свързани с духовна практика, в тази книга. Когато човек за 
първи път се заеме с духовна практика, неговата сфера на мисълта е същата като тази на 
обикновения човек. Ученията ще ръководят духовната ви практика от началото чак до 
точката, в която постигате духовно съвършенство. Наистина направих нещо 
безпрецедентно, като разпространих фундаменталния Велик Път на по-голямата вселена, 
нещо, което няма да намерите, дори ако прочетете всички съществуващи книги - древни 
и съвременни, китайски и чужди. Принципите, които съм обяснил, са определящите 
качества на вселената и същината на Божествения Път и чрез моите думи те са били 
точно изразени. След като прочетат книгата, много хора си мислят или питат: „Колко 
академични знания има Учителят Ли? Изглежда той е включил много академични 
области [в ученията] били те древни, съвременни, китайски или чуждестранни, като 
астрономия, география, история, химия, физика, астрофизика, високоенергийна физика и 
философия.” Хората смятат, че познанията ми са задълбочени, но аз всъщност смятам, че 
са доста незадоволителни, когато се сравняват с академичните познания на обикновените 
хора. Но вие няма да можете да научите тези теории, дори ако прочетете всички книги 
или изучите всички академични дисциплини в света. Дори и да придобиете всички 
академични знания в света, вие пак ще бъдете обикновен човек. Това е, защото оставате 
на това духовно ниво, като просто сте придобили повече светско знание от другите – вие 
все още сте обикновен човек. Но принципите и нещата, които обяснявам, не принадлежат 
към това светско измерение; те го надхвърлят. Така, идеите в ученията не произлизат от 
светско познание. Пътят обхваща [цялата] вселена, което включва цялото познание на 
обществото. 
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Използвах семпъл и лесен за разбиране език, както и най-елементарната форма на 
духовна практика – чигонг – да изразя всички принципи на Пътя на вселената, от 
най-основните до най-възвишените. След като прочетете книгата за първи път, ще 
откриете, че тя преподава принципите как да бъдеш добър човек; ако прочетете книгата 
отново, ще откриете, че това, което обяснява, не са светски принципи, и че това е книга, 
която надхвърля светското знание; ако сте способни да я прочетете трети път, ще 
откриете, че това е божествена книга; ако продължите да я четете, няма да можете да я 
оставите. В Китай днес има хора, които са чели книгата повече от сто пъти и които все 
още я четат, и просто не могат да я оставят. Книгата има просто толкова много вътрешни 
значения и колкото повече четете, толкова повече от тях ще видите. Защо е така? Макар 
че съм разкрил много божествени тайни, непрактикуващите няма да могат да ги видят в 
използваните на повърхността думи. Само когато един практикуващ непрекъснато чете 
книгата, той ще може да долови вътрешните ѝ значения. Това е, защото човек постоянно 
се издига, докато се развива духовно. Когато започвате [да четете „Джуан Фалун“], защо 
ви изглежда, че книгата обяснява принципите как да бъдеш добър човек? И все пак, 
когато я четете втория път, не е така, тъй като тя се е издигнала [до нов слой значение]? 
Това е, защото ако някой иска да се заеме с духовна практика, той трябва първо да 
започне от отправната точка на непрактикуващ. Постепенно той подобрява своя характер 
и отговаря на по-висок стандарт. Когато отговорите на стандарта на първото ниво, 
ученията на това ниво ще бъдат там, за да ви ръководят в практиката ви; когато 
отговорите на стандарта на второто ниво, ще имате ученията на второто ниво да 
ръководят практиката ви в тази сфера. Докато постоянно се издигате тази практика 
трябва да може да ръководи духовната ви практика във всяка сфера. Казано по друг 
начин, независимо до коя сфера напреднете в духовната си практика, вие трябва да имате 
ученията в тази сфера да ръководят практиката ви на всяка стъпка от пътя, докато 
достигнете духовно съвършенство. Моята книга включва всички тези неща, така че 
когато искате наистина да работите върху себе си, ще видите тези неща и [книгата] ще 
може да ви ръководи за това как да напредвате в практиката си. Има огромно количество 
вътрешни значения в тази книга. Дори ако я прочетете десет хиляди пъти, тя все още ще 
е в състояние да ръководи духовната ви практика по целия път, докато постигнете 
духовно съвършенство. 

Говорейки по въпроса за духовното съвършенство, известно е, че Исус е казал, че ако 
имате вяра в него, можете да отидете в Небесното царство. В будизма се казва: „ако човек 
стане Буда чрез духовна практика, той може да отиде в Рая на върховното блаженство”. 
[Просветлените същества] очевидно са изложили нещата по опростен начин и не са 
наблегнали на факта, че можете само да отидете [в тези райски места], чрез 
практикуването на действителна духовна практика. Но в интерес на истината религиите 
също включват духовна практика. Просто и Буда Шакямуни, и Исус видели следната 
ситуация: Има една поговорка в духовните кръгове: „човек само трябва да положи 
усилията в практиката, а останалото е в ръцете на неговия учител“. Това е също нещо, за 
което хората, които не практикуват духовна практика, не са наясно. Хората, които не се 
занимават с духовна практика, мислят: „Чрез правенето на физически упражнения мога 
да развия големи количества по-висша енергия“. Намираме тази представа за смешна, 
защото това е невъзможно. Разбира се, ако искате да постигнете духовен напредък, вие 
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само ще сте способни да успеете, ако вашият учител истински поеме отговорност за вас, 
инсталира много механизми в тялото ви, и, сякаш сеейки семена, имплантира много 
неща във вас. Нещо повече, вие само ще сте способни да се издигнете докато напредвате 
духовно, ако учителят бди над вас, защитава ви, елиминира кармата ви и ви помага да 
развиете по-висша енергия. В религиите те не споменават духовна практика. Защо не? 
Исус е знаел, че ако имате вяра в него, можете да постигнете духовен напредък и по този 
начин да се издигнете. Причината, поради която хората вече не могат да постигат 
духовен напредък чрез религиите е, че те вече не разбират истинското значение на онова, 
което [просветлените същества като Исус] са казали. Много хора мислят: „Ако имам вяра 
в Исус, мога да отида в Небесното царство, след като умра“. Помислете за това: ако 
искахме да отидем в небесно царство, как бихме стигнали там? Ако се впускате в нещата 
със светски манталитет, преливащи от желания и емоции и с вашия асортимент от 
привързаности, привързаността към съревнование с другите, и желанието да се изтъквате 
– има просто твърде много лоши, светски привързаности – ако бяхте изпратени горе, 
където е Буда, вие може да започнете да се карате и да се борите с този Буда, защото не 
сте се отървали от светските си привързаности. Когато видите колко красива е една 
Велика Бодхисатва, може да имате порочни мисли. Може ли това да бъде позволено? 
Разбира се, че не. Следователно вие можете само да се издигнете до тази сфера, след като 
се отървете от тези изпълнени с привързаности, мръсни и лоши манталитети, докато сте 
навън в света. Можете да стигнете до там, като се развивате духовно и чрез вяра, но 
можете само да отидете в небесно царство, ако, след като се изповядате и се разкаете, не 
правите същата грешка отново и по този начин ставате все по-добър и по-добър и 
постигнете стандарта на божествено същество. 

Някои хора казват: „Докато имам вяра в Исус, мога да отида в Небесното царство.“ 
Бих казал, че няма да сте способни да отидете там. Защо не? Хората днес вече не 
разбират истинското значение на казаното от Исус. Исус е просветлено същество на 
нивото на Татагата и в духовната сфера на Буда. Тези, които не практикуват духовна 
практика, не могат да разберат по-дълбокото значение на казаното от него. Можете само 
постепенно да стигнете, да изпитате и откриете по-дълбокия смисъл на казаното от него, 
ако постоянно постигате духовен прогрес според неговите методи. Вземете примерът на 
Исус, който казва: „Имайте вяра в мен и можете да отидете в Небесното царство“. 
Всъщност, ако желаете истински да покажете вяра в Исус, трябва да живеете според 
принципите, които той е преподал, относно как да бъдете добър човек – само тогава 
можете да отидете в Небесното царство. Иначе какъв е бил смисълът Исус да казва 
толкова много неща?! Когато се изповядате и се разкаете, вие мислите, че се справяте 
много добре [в религиозната си практика] и че състоянието на съзнанието ви е много 
добро. Но когато излезете през вратите на църквата, вие действате както искате и правите 
дори по-лошо от невярващите. Как можете да отидете в Небесното царство? Вие не сте 
подобрили състоянието на съзнанието си изобщо. Припомнете си, че Исус е казал: „Ако 
имате вяра в мен, можете да отидете в Небесното царство“. Тоест, за да имате истинска 
вяра в него, трябва да действате в съответствие с каквото той е преподал, нали? Този 
принцип също важи за други религии. 

Поколенията, които дошли след Буда Шакямуни били онези, които събрали някои от 
неговите твърдения и ги превърнали в писания. С течение на времето хората започнали 
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да смятат, че колко човек чете писанията или количеството на будистките му знания е 
същото като духовна практика. Всъщност по времето на Буда Шакямуни не е имало 
писания изобщо. Нещо повече, писанията не са били систематично събирани до 500 
години след [времето на Буда Шакямуни] и са станали напълно различни от 
оригиналните думи на Буда Шакямуни. Но в онзи период от време [когато Буда 
Шакямуни е преподавал], на хората е било позволено да знаят само толкова; твърде 
много би било неприемливо. Това е неизбежен факт. Късно в живота, в края на годините 
си, Буда Шакямуни казал: „ Не съм преподал нищо от Закона (дхарма) през живота си.” 
Това е, защото Буда Шакямуни наистина не е обяснил Пътя на вселената, нито е обяснил 
как определящите качества на Джън, Шан, Жен се проявяват в светския свят или на 
неговото духовно ниво на Татагата. Той наистина не го е обяснил! Така че какво е 
преподал Буда Татагата? Това, което е преподал, е това, до което се е просветлил преди, 
по време на духовната си практика в човешкия свят, някои описания и истории за 
духовната му практика по време на миналите му прераждания, и разбирането му на 
някои специфични проявления на Пътя. Писанията били събирани едно по едно и 
следователно са несистематични по природа. Така че защо по-късните поколения са 
виждали думите на Буда Шакямуни като Божествения път? Една причина е, че това е 
човешко разбиране за нещата; друга причина е, че Шакямуни е Буда, така че думите му 
са пропити с божественост. За хората думи, пропити с божественост, [изразяват] 
божествени принципи на едно ниво и са [част от] Божествения Път. Но Буда Шакямуни 
наистина не е обяснил систематично принципите на духовна практика, определящите 
качества на вселената, какво е това, което позволява на човек да се подобри духовно, и 
други подобни теми. Той наистина не е обяснил тези неща! Ето защо казвам, че съм 
направил нещо безпрецедентно. Отворих огромна врата и направих нещо по-велико [от 
когато и да било преди] – обясних всички принципи на духовна практика и факторите, 
свързани с постигането на духовно съвършенство. И ги обясних много систематично. 
Затова боговете от високи сфери казаха: „Оставил си на хората стълба към небето – 
„Джуан Фалун””. 

Не се опитвам да омаловажа Буда Шакямуни тук. Нямам намерението да правя 
такова нещо. Аз нямам светски емоции и не съм привързан към славата и материалните 
интереси на смъртния свят. Тъй като направих тази [практика] публична, ще бъда 
отговорен към вас и ясно ще ви обясня този принцип. Не търся нищо от вас и няма да ви 
поискам нито цент, тъй като само ви моля да се стремите към доброта. Някои хора са ме 
питали: „Учителю, преподадохте ни толкова много неща и ни дадохте толкова много 
неща – какво търсите?” Аз казах: „Не търся нищо. Аз просто съм тук, за да ви спася. 
Просто искам да видя, че се стремите да станете по-добри хора и че сте способни да 
напредвате и да се подобрявате.” Това е, защото сме видели, че да се води светски живот 
не е целта на човешкото съществуване. В днешно време хората са омаяни от фалшивите 
реалности на мирския свят и мислят: „Ето как хората трябва да действат.“ Това е особено 
така, тъй като моралните ценности на обществото са драстично западнали. Всички се 
носят заедно с мощните течения на обществото към упадък и обществото като цяло 
запада. Следователно никой човек не може да долови собствения си упадък. Някои 
мислят, че са добри хора, поради добродетелта, че са малко по-добри от другите. 
Всъщност вие използвате упадъчен стандарт, за да оценявате себе си и докато сте сред 
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хора, които не са добри, вие сте само малко по-добър от другите. Ако трябваше да 
постигнете духовен напредък и да се върнете в духовна сфера, която е наравно с както 
обществото е било, дори и тази сфера да не е особено висока, когато тогава погледнехте 
към днешното общество от онази гледна точка, бихте открили, че то е ужасяващо! 
Наистина е ужасяващо! Бихте открили, че днешното човечество наистина прелива от 
пороци и грях. 

Великите просветлени същества в небесата – било то Буди, Даоси или Богове – вече 
не смятат днешните хора за човешки същества. Това твърдение изглежда малко 
абсолютно, защото, разбира се, все още има добри хора по света. Но това, което те имат 
предвид, е цялостното състояние на човечеството, голямата картина, и това наистина е 
така. В миналото, когато хората отивали в църква или храм да се изповядат, те чувствали, 
че Исус или други същества от небесните царства наистина ги слушат и чували ехо от 
отговорите в главите си, отговаряйки на техните въпроси. Хората днес обаче не изпитват 
това, и онези, които почитат Буди, вече не могат да видят съществуването им. Защо е 
така? Това е, защото човечеството става все по-неспособно да различава духовно нещата 
и все по-покварено. Така божествени същества вече не се занимават с човечеството. Тъй 
като кармата на съвременните хора е огромна и те са все по-неспособни да различават 
духовно нещата, когато получат възмездие за извършено злодеяние, те го виждат като 
случайност. Видял съм, че въпреки че моралният стандарт на човечеството е драстично 
западнал, хората несъзнателно се носят заедно с това мощно течение. Някои хора все още 
се държат здраво за своята божествена природа и за основната си природа и през тези 
години, когато практиката [на Фалун Дафа] се разпространяваше, много хора успяха да 
напреднат в духовната практика, и до много напреднал етап на духовна практика при 
това. Някои са изпитали просветление, някои са в постепенен процес на просветление, и 
някои са постигнали божествен статус. Това ме прави много щастлив, тъй като [ми 
показва, че] не съм направил това напразно. Бях отговорен както към индивидите, така и 
към обществото, и не съм разкрил тайните на Небето напразно, тъй като съм дал 
възможност на хората да напредват в духовната практика. 

Въпросът, който току-що повдигнах, е, че целта на човешкото съществуване не е 
просто да останете човек. Има много хора, които може би все още не могат напълно да 
разберат това и мислят, че хората се предполага просто да живеят по този начин. 
Наистина – всички са еднакви, след като излязат от майчината утроба; никой от тях не 
може да види, че други измерения съществуват, така че те не вярват в тях. Нещо повече, 
хората днес вярват твърде много в съвременната наука, въпреки че е несъвършена и 
дефектна. Нейното разбиране за вселената е много повърхностно – това ще рече, на 
много ниско ниво – и ето какъв вид нещо е тя. Така че да се вярва твърде много в нея 
създава огромна опасност за хората: тя напълно ще унищожи човешкия морал. Онези в 
по-висшите светове смятат човек без морални ценности за нечовек! Това е така, защото 
хората не са единствените с човешки външен вид: духовете, маймуните и горилите също 
имат мозък и четири крайника. Хората се наричат хора, защото докато живеят в смъртния 
свят, те трябва да следват човешки морални норми и стандарти и защото имат човешки 
начин на живот. Когато хората се отклонят от тези неща, боговете вече не ги считат за 
хора. И все пак хората мислят, че трябва да живеят и да се развиват както си поискат. Но 
обществото се контролира от същества на по-високи нива и човечеството никога няма да 
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достигне сферата на Будите чрез технология. В противен случай междугалактически 
войни наистина биха избухнали! Следователно не е позволено на човешката технология 
– която е пропита от желанието за съревнование с другите, завист и множество чувства и 
желания – да достигне по-висок стандарт на съществуване. 

Над 70% от човешкия мозък остават неизползвани и съвременната медицина е 
разбрала това. Защо е така? Човешката мъдрост е ограничена. Така че защо Будите имат 
велика мъдрост и божествени сили? Защо са способни да знаят всичко и да имат толкова 
велика мъдрост? Това се дължи на принципа, който току-що обясних. Някои хора казват, 
че моята книга „засяга толкова широк спектър от научни знания!” Те питат: „Учителю, 
дали е, защото имате много познания и сте ходил в много университети?“ Не, не съм. 
Тогава как бихте могъл [да имате такъв вид знание]? Разликата между мен и вас е, че 
моето съзнание е напълно отворено, а вашите съзнания не са. Хората намират области 
като философия, астрономия, физика, химия и човешка история за много сложни, но те 
всъщност са много прости. Те са просто повърхностни знания за светски неща на 
най-ниското ниво на Божествения Път – нивото на човечеството. [Тези области] всички 
следват едни и същи принципи; тоест, те са създадени от формата на определящите 
качества на вселената и от материята на това ниво – това е всичко, което са. И все пак 
човешкият интелект не може да поеме цялото това знание, защото човешкият мозък е 
запечатан. Как би трябвало да се справим с тази ситуация? Дори ако някой иска да научи 
повече знания, съзнанието му не може да побере повече, така че тогава трябва да отидете 
и да изучавате физика, химия, астрономия, високоенергийна физика, философия, история 
и други области. През живота си човек не може да усвои всички знания от дори една 
такава академична област, така че човешкото знание е много незначително. 

Току-що споменах, че без значение колко знание придобивате, дори да сте професор 
или съветник в университет, и без значение колко сте известен, вие все пак сте просто 
обикновен човек. Това е, защото знанието ви е не е отишло отвъд мирската сфера. Също 
така, емпиричната наука на днешното човечество е дефектна. Например днешната наука 
не може да потвърди нито съществуването на божествени същества, нито 
съществуването на други измерения. Тя не може да открие формите на живот и материя в 
други измерения; тя не знае, че хората притежават материал, наречен морал, който се 
проявява върху телата им; тя също не знае, че хората притежават и материал, наречен 
карма, който обгражда човешките тела. Така че всеки вярва в съвременната наука, но 
съвременната наука не може да потвърди нито едно от тези неща. Нещо повече, когато 
започнете да говорите за морал, добри и лоши постъпки и други неща извън сферата на 
науката, другите ще нарекат тези концепции измислици. Не е ли това в действителност 
използване на съвременната наука като оръжие, за да се атакува най-същественото 
качество на човечеството – неговия морал? Не е ли това, което се случва? Тъй като няма 
да признае и не може да потвърди наличието на [материала] добродетел, тя казва, че 
добродетелта е измислица. Ако на човешките морални ценности наистина бъде сложен 
край по този начин, хората вече няма да имат вроден морален компас да ги възпира и 
повече няма да имат морални стандарти. Те няма да имат никакви угризения да правят 
какво ли не или да извършат всякакво злосторничество, и това ще тласне човешкия 
морал към непрестанен упадък. Това е ефектът, създаден от най-големия недостатък на 
науката. 
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Споменах преди, че един завършен учен не би имал видът упорити възгледи, които 
толкова много други имат, които са причинени от заместването на емоцията със здрав 
разум. Тези възгледи са наложили строги и ограничителни граници на съвременната 
наука, тъй като хората мислят, че всичко отвъд емпиричната наука е ненаучно. Просто се 
запитайте: когато използваме научни методи, за да разберем нещо, което човечеството 
преди не е разбирало, не е ли това наука? Това откритие, разбира се, тогава би се смятало 
за част от науката. Именно, защото човечеството непрекъснато се усъвършенства и 
преоткрива себе си, науката е в състояние да се развива и в крайна сметка да стигне до 
истинско разбиране на вселената. Сегашният начин, по който се развива емпиричната 
наука, е изключително тромав и бавен. Наистина е като сляп човек, който се опитва да 
разбере как изглежда слон, като го опипва. Тя не може да види материалната форма на 
цялостната вселена, нито съществуването на определящите качества на вселената. Така 
че, когато докосне една част от слона, тя си мисли, че тази част е целия той. Тя само е 
докоснала крака на слона, но казва: “О, ето каква е науката. Това е науката, която 
истински разбира живота и материята.“ Тя не може да види как изглежда целият слон. Тя 
не може да види, че вселената е изградена от безброй различни времепространства, нито 
може да види други измерения или други форми на живот и материя, така че [концепции 
като съществуването на други измерения] са заклеймени като въображаеми от глуповати 
и упорити хора. Това е най-критичният фактор, който тласка моралния упадък на 
човечеството. Много хора използват науката като оръжие, за да атакуват най-древните и 
фундаментални добродетели на човечеството. Това е опасно! Ако хората загубят 
добродетелта, боговете вече няма да ги смятат за хора. Ако небето не смята човечеството 
за човешко, тогава човечеството ще бъде отсято и ще започне от нулата. 

Някои хора мислят: „Човечеството напредва. Развитието ни от маймуни чак до където 
сме днес, е славно постижение!” Но трябва да знаете нещо: през праисторическите 
времена – било то преди 100 000 години или много, много по-рано, дори преди над 100 
милиона години – напреднали цивилизации винаги са съществували на Земята; просто те 
са били унищожавани през различни времеви периоди. Защо са били унищожавани? 
Макар тяхното материално и технологично развитие да е било много бързо, чувството им 
за морал не е било поддържано или е било съсипано. На тях повече не им било позволено 
да съществуват и били унищожавани. Според разбирането на съвременната наука, 
движението на материята следва закони. Когато движението на материята я доведе до 
определено състояние, промяна към друго състояние неизменно ще настъпи. Например, 
вероятно е Земята да е била унищожена от друга планета, разбила се в нея, докато се е 
движила във вселената. Независимо как може да са се случили тези неща, учените 
всъщност са открили, че има останки от много различни древни цивилизации на нашата 
планета и тези останки датират от времена много преди нашето, като някои са отпреди 
стотици хиляди години, милиони години и дори отпреди десетки милиони години. 
Останките, оставени от различните цивилизации от всеки времеви период, са различни, 
тъй като не принадлежат към един и същ времеви период, затова някои учени 
размишляват върху този въпрос. Някои учени са предложили хипотеза, казвайки: 
„Съществували са предисторически цивилизации и култури”. Това е, което някои учени 
са казали. Тези от нас в духовните и религиозни кръгове виждат нещата дори още 
по-ясно, тъй като [ние знаем, че] много различни човешки цивилизации наистина са 
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съществували преди тази. Тъй като моралните ценности на тези цивилизации са се 
покварили – и ние, разбира се, сме видели, че това е, каквото се е случило – те са 
спирали да съществуват. От унищожената древногръцка култура човек може да види 
следи от покварата и израждането на хората от онова време. 

Някои хора казват: „Ние сме еволюирали от маймуни.“ Трябва да знаете, че хората 
всъщност не са еволюирали от маймуни ни най-малко. Теорията на Дарвин твърди, че 
хората са еволюирали от маймуни. Когато за първи път предложил тази теория, той го 
направил с голямо безпокойство. Теорията му била погрешна и пълна с недостатъци. И 
все пак хората я приели и продължават да я приемат и до днес. Имайте предвид, че не 
можете да намерите никакво доказателство, в течение на милиони години, за процеса на 
маймуни, еволюиращи в хора, който той предложил – никакви, изобщо. Защо няма 
междинни видове между маймуната и човека? Други нечовешки видове, като животните, 
за които той също твърди, че са еволюирали, също нямат междинни процеси. Освен това, 
защо видовете, които съществуват на континента Австралия, са различни от тези на 
другите континенти? Той не могъл да обясни тези неща. И все пак хората са приели тази 
теория за еволюцията, която е осеяна с дупки. Ето това е толкова странно! 

Видели сме, че хората всъщност не са произлезли от маймуни, ни най-малко; просто 
има различни видове за всеки период от време. Земята и континенталните плочи, върху 
които човечеството живее, се разместват и променят. Геолозите смятат континентите 
Азия, Европа, Америка, Северна и Южна Америка, за континентални плочи. Тези 
континентални плочи често се разместват и цивилизациите на тях тогава потъват в 
океана. Тогава може би континент в друг океан се издига на повърхността; нещата 
постоянно се местят по този начин. Хората сега са открили, че дъната на Тихия, 
Атлантическия, Индийския и на много други океани имат древни масивни структури на 
тях и са били дом на цивилизации. И все пак е било открито, че тези структури са на 
стотици хиляди години, милиони години или дори от по-стари епохи. Най-малкото 
днешното човечество знае, че континенталните плочи не са се размествали през 
последните няколкостотин хиляди години. Тогава кога тези структури са потънали в 
океана? Те определено са потънали много отдавна, преди стотици хиляди години или 
дори по-рано. Така че, когато различните континентални плочи се разместят, видовете на 
тях ще бъдат различни, но те не стават различни посредством еволюция. Има сходства 
между тях, но те не са същите видове. Абсолютно не! 

Разбира се, аз преподавам Божествения път, така че [това, което преподавам] ще бъде 
различно от светските теории, тъй като ние разбираме неща на по-високо ниво и 
истински разбираме човечеството. Казвам на всички вас, че хората не са еволюирали от 
маймуни; те са били създадени вътре във вселената. Всички вие знаете, че Китай има 
даоистката теория на Тай Дзи. Тази теория на Тай Дзи говори за двете енергии (чи) на Ин 
и Ян. Преди създаването на Ин и Ян, нещата са били в състояние на хаос. Те наричат 
това Състоянието на празнотата (удзи). От това произлязъл  Върховният абсолют 
(тайдзи). Двете енергии Ин и Ян се появили и тогава Върховният абсолют създал всички 
неща. Това е теорията на Дао школата. Мисля, че тя има много научно достойнство. 
Всъщност съм виждал ситуация – разбира се, аз не съм единственият, който е виждал 
това – че движението на огромни тела от материя във вселената може да произведе 
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живот. Ние не можем да видим тази материя, но това не значи, че тя не съществува. 
Например човешките очи не могат да видят въздуха, но той не съществува ли? 
Съществува. Има ли материя, по-микроскопична от въздуха? Да, има много от нея. Има 
също и много материя, която е дори по-микроскопична от тази микроскопична материя. 
Защо тези огромни тела от материя могат да съществуват по този начин? Те са всъщност 
животи. Всеки обект има живот; просто [животът му] не се проявява в нашето земно 
измерение, така че не можете да видите съществуването на живота му. След малко ще 
обясня защо. Всеки обект има живот. Тези огромни тела от материя са произвели живот 
чрез движението си и на по-високи нива на съществуване тези животи са предимно 
безформени; малка част от тях приемат формата на хора, животни, предмети или 
растения. 

Тогава защо нещата са прогресирали до етапа [да има] хора? В началото не беше 
достигнало тази точка. Съществата, създадени от движението на материята във 
вселената, са в хармония с определящите качества на вселената, тоест с принципите на 
Пътя на вселената, с Джън, Шан, Жен, тъй като те са били създадени от Джън, Шан, 
Жен. След като голям брой същества били създадени в измерения във възвишени сфери, 
тяхната жизнена среда станала сложна и те създали общества. Било е точно като нашето 
човешко общество, където хората формират социални структури въз основа на това как 
им е нужно да живеят. Щом [съществата в тези възвишени сфери] създали социални 
структури, те постепенно започнали да се изменят и станали сложни. Някои развили 
егоистични мисли и започнали да се отклоняват от изискванията, които определящите 
качества на вселената имала за животите на това ниво на съществуване. Те тогава вече не 
можели да останат в тази сфера и следователно нямали друг избор, освен да паднат на 
по-ниско ниво. След това, когато ставали лоши отново на това по-ниско ниво, нямали 
избор, освен да паднат отново. В продължение на изключително дълъг период от 
историята тези животи постепенно се влошили по този начин; те постепенно се спускали 
от едно измерение в следващото, докато не слезли до човешкото измерение. От този 
момент нататък те имали проста форма на съществуване и използвали обикновени 
начини за размножаване. 

И все пак това човешко измерение първоначално не съществувало. Просветлените 
същества и по-висшите животи искали да създадат измерение за хората,  измерение, 
пълно със заблуда, за да видят дали хората могат да се държат здраво за тази останала 
частица от тяхната основна природа, или не,  и дали хората ще са способни да се 
завърнат там, откъдето са дошли. Те създали това измерение с тези съображения на ум. 
По онова време [създаването на това измерение] било да даде на хората – да даде на 
животите – последна възможност и [по-висшите същества, които го създали] не взели 
толкова много въпроси под внимание. Но те по-късно открили, че това измерение е 
просто уникално: организмите в това измерение не могат да виждат други измерения или 
животите в други измерения, но [животите във] всички други измерения във вселената 
могат да виждат сцени от други измерения. Животите във всяко друго измерение могат 
да летят и да се носят във въздуха, и животите във всички други измерения могат да 
правят телата си да стават големи или малки. Днешните учени мислят, че човешките 
мисли са материя, точно като електрически вълни. Вие, разбира се, бихте признали, че 
електрическите вълни са материя. Но в други измерения бихте открили, че ситуацията не 

12 
 



е толкова проста. Човешките мисли могат да произведат [физическото проявление на] 
нещата, които човек си представя в съзнанието си, така че това, за което мисли, може да 
стане реалност. Тъй като хората нямат енергия, [физическите проявления], които техните 
мисли произвеждат, се разсейват скоро. Но нещата, за които великите просветлени 
същества, божествените същества и по-висшите животи мислят, ще съществуват 
материално. Това ще рече, че нещата, които [едно божествено същество] иска, ще бъдат 
произведени, докато то мисли за тях. Така хората в миналото казвали: „Буда може да има 
всичко, което пожелае, и е напълно свободен и спокоен.” Ето как тези същества живеят. 
Но хората, след като са били принудени да влязат в това измерение, са започнали да 
живеят по този [светски] начин. 

Всеки е дошъл на този свят от утробата на майка си и се чувства доста добре със себе 
си. Някои са успешни бизнесмени; някои са високопоставени чиновници; някои водят 
безгрижен живот и всички те смятат, че са по-добре от останалите. Всъщност те също 
страдат много! [Те мислят, че са добре,] защото не знаят как някога са живели. Например 
някои религии казват: „Човешкият живот е пълен със страдание.” Защо е така? Когато 
излезете от утробата на майка си, вие имате материално тяло, което е съставено от 
молекули. Онези в други измерения нямат тяло, съставено от молекули, тъй като 
най-повърхностното ниво на тялото им е изградено от атоми. И все пак повърхностната 
материя, съставена от молекули, е това, което съставлява това измерение, което включва 
човешкото тяло. Вие сте родени с този вид физическо тяло и ви е даден чифт очи, 
съставени от молекули, и които не могат да виждат други измерения. Следователно вие 
живеете в свят на заблуда. Следователно, докато сте в този свят на заблуда, не можете да 
видите истината на вселената. Не бихте ли казали, че животът ви е като някой, който се 
опитва да види цялото небе, докато седи на дъното на кладенец? Дори само този факт 
прави начина ви на живот достоен за съжаление. В допълнение, с това тяло ще имате 
затруднения да понасяте болка и няма да можете да се справите с твърде много студ, 
топлина, жажда или умора от ходене – по един или друг начин ще има много неща, които 
ще ви донесат неприятности и страдания. Вие също ще трябва да се справите с цикъла 
раждане, стареене, разболяване и умиране и често ще се разболявате. Може да си 
мислите, че водите много безгрижен живот, но всъщност просто докато страдате, вие сте 
малко по-добре от другите и страдате малко по-малко от тях, така че се чувствате сякаш 
животът ви е много безгрижен. Ето как живеят хората, така че докато живеят в тази 
среда, хората постепенно са загубили своята основна природа и вярват в богове все 
по-малко и по-малко. И с добавянето на [влиянието на] дефектната природа на 
емпиричните науки, хората са загубили моралните си стандарти и са се плъзнали надолу 
в най-опасна ситуация.  

И все пак човешкият свят има едно огромно предимство: тъй като е пълен със 
страдание, той може да позволи на човек да постигне духовен напредък. Защо Будите 
винаги остават в същата Буда-сфера? Защо не могат да се издигнат дори по-високо? Защо 
Бодхисатвите не могат да станат Буди чрез духовна практика? Дори ако [те] искаха да 
страдат малко, нямаше къде да намерят страдание. Това е, защото единственият начин да 
постигнете духовен напредък е да подсилите божествената си природа, докато живеете в 
свят на заблуда. [Горе в сферите на Будите] няма заблуда и те могат да видят всичко. Ако 
можехте да видите всичко, вашето духовно подобрение нямаше да се брои. Следователно 
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духовното подорение и просветление са приоритетът; да можеш да виждаш [други 
измерения] е второстепенно. Някои хора казват: „Ще практикувам духовна практика, ако 
мога да видя [други измерения], но няма да го направя, ако не мога да ги видя.“ Ако 
всеки беше в състояние да види [други измерения], обикновеното общество вече нямаше 
да е човешко общество; то щеше да бъде общество на богове. Сто процента от хората – 
всеки един човек – биха практикували духовна практика, включително онези, които са 
извършили всякакви отвратителни престъпления и които са ужасни хора. Помислете за 
това: щеше ли това все още да бъде човешко общество? Хората са паднали в тази среда, 
защото са станали лоши. Ако искате да се завърнете там, откъдето сте паднали, са ви 
нужни две неща: едното е страдание, а другото е просветление. Говорейки за 
просветление, Исус е използвал термина „вяра“, докато на Изток използват термина 
„просветление“. Ако загубите тези неща, не можете да се подобрите духовно. Но защо 
хората често чувстват, че постигането на духовен напредък е трудно? Всъщност 
постигането на духовен напредък само по себе си не е трудно; трудността е, когато не 
можете да се откажете от светските емоции. През цялата история на хората никога не е 
било казвано какво е Божественият път. Хората приемат преподаденото от Буда 
Шакямуни за систематичния Божествен път. Имайте предвид, че тази огромна вселена е 
съвсем завършена и пълна с мъдрост. Буда Шакямуни само е преподал малка част от Буда 
принципите и не е казал на хората всичко, което знае. Той само казал на хората онова, 
което се предполагало те да знаят по онова време. Следователно, само миниатюрна част 
от Божествения път е била предадена на днешното общество. Споменах, че съм предал 
много различни неща на обществото и съм направил нещо, което никой никога не е 
правил преди. Книгата, която написах, „Джуан Фалун“, използва нестандартен език, 
защото днешният стандартизиран език не може да обхване по-висши и по-дълбоки 
значения. Следователно съм я написал в разговорен стил. 

Покрих много неща. Тъй като изглежда, че има достатъчно време днес, исках да 
удължа лекцията си. Но има някои хора тук, които може да не са в състояние да приемат 
казаното от мен, ако говорех за неща, които са твърде напреднали. Например някои хора 
не са изучавали [ученията] изобщо; те имат добро усещане за практиката и искат да 
дойдат да послушат; други може да са тук, за да получат нещо или да ме видят да изнеса 
някакъв вид представление. Има хора с разнообразни намерения тук. Ако бях изнесъл 
представление тук днес, можеше да е много забавно за вас, сякаш гледате магическо шоу, 
но нямаше да вземете мен или учението на сериозно. Разпространяването на 
Божествения път по този начин е забранено. Моята единствена цел тук е да ви обясня 
Божествения път, а дали ще повярвате, или не, зависи от вас. И все пак неговата сила е 
огромна, тъй като съм влял в ученията нещата, които искам да дам на хората и които ще 
им позволят да постигнат духовен напредък. Докато гледате [или слушате] моите 
видеозаписи, звукозаписи и книгата, която съм написал, ще усетите [тези неща]; докато 
четете [книгата], тялото ви ще бъде пречиствано и ще сте свободни от заболявания; 
докато постигате духовен напредък, ще можете да виждате неща, които 
непрактикуващите не могат да видят; докато постигате духовен напредък, ще стигнете до 
положение да изпитате и да се просветлите до нещата, до които непрактикуващите са 
неспособни да се просветлят. Докато се издигате до все по-високи духовни сфери, 
нещата ще са все по-удивителни и по-удивителни и всичко [което прави това да се случи] 
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се съдържа в книгата. Но ако не постигате духовен напредък, няма да може да видите 
тези неща. Може да искате да сте способни да видите неща след един прочит на книгата, 
но това е невъзможно! Ще сте способни да видите само нещата, които съответстват на 
вашата духовна сфера, и до степента на собственото ви разбиране. Докато напредвате в 
духовната си практика и докато продължавате да се ангажирате напълно с изучаване, 
постигане на духовни подобрения и четене, ще осъзнаете, видите и узнаете още 
по-удивителни неща. 

Ако обсъждам неща, които са твърде напреднали, много хора ще имат затруднения да 
ги разберат. Знаейки това, не съм обяснявал систематично ученията вече две години. Това 
е, защото напълно съм изложил ученията, които искам да оставя за човечеството. Дори 
не позволявам на хора да записват лекциите ми. Защо? Много хора търсят новост. Те се 
съсредоточават върху това да открият какви нови неща Учителят може да е казал и не 
правят солиден духовен напредък. „Джуан Фалун“ е това, което съм дал на хората за 
духовна практика, тъй като това са систематичните учения. Други неща, които съм казал, 
просто обясняват „Джуан Фалун“ и са допълнения към нея. Човек, който прави записи и 
ги разпространява в обществото, се намесва на онези, които сериозно се занимават с 
духовна практика. „Джуан Фалун“ систематично [покрива всичко], от основно до 
напреднало, докато онова, което предавам сега, е просто насочено към днешната 
публика. 

Искам също да подчертая един въпрос: ние практикуващите наблягаме на 
придържането към една духовна дисциплина. Трябва да знаете, че фразата „да вземеш 
силните страни от няколко различни метода“ е светска поговорка, а не термин на 
практикуващите. Когато учите умения, няма проблем да учите от всеки, който е добър в 
това умение. Но принципите на измеренията от високо ниво са противоположни на 
принципите на човечеството. Нещата, които човечеството мисли за добри, може да са 
лоши, тъй като всичко е обърнато. Вие виждате, че тук е ден, но там е нощ; каквото 
мислите за правилно, може да е погрешно. Защо е така? Ще обясня един прост принцип 
на всички вас. Всички знаете, че когато хората ги боли, те мислят това за лошо или ако 
някой ви тормози, вие се чувствате неудобно и мислите, че ситуацията е лоша за вас. 
Трябва да знаете, че когато хората страдат малко и се справят с малко трудности, това е 
нещо хубаво! Сега виждате, че това, което ви преподавам, е нещо различно [от това, 
което сте изучавали преди]. Защо е така? Това е, защото тези принципи са напълно 
обърнати, щом достигнете измерения на високо ниво. Там горе не мислят, че да живееш 
като човек е целта на човешкото съществуване. Ако се справите с малко трудности в 
човешкия свят и изплатите кармичните дългове, които дължите от минал живот, можете 
да се върнете в измерение на по-високо ниво и бихте могли дори да се завърнете на 
мястото, където животът ви е бил създаден, което е най-прекрасното място. И дори ако 
сте били неспособни да се издигнете, бихте имали по-малко премеждия в следващия си 
живот, защото сте имали по-малко карма. 

Но ако не изплатите кармата, която дължите, няма да можете да отидете в рай от 
високо ниво. Това е точно като принципа, който описах: ако една бутилка е пълна с 
мръсни неща, без значение колко плътно запечатате бутилката, когато я хвърлите във 
вода, тя ще потъне право надолу с тъп звук. Ако излеете малко от мръсните неща, тя ще 
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изплува малко нагоре; излейте още малко и тя ще изплува още малко; след като излеете 
още повече, когато след като я запечатате, опитате да я хвърлите във водата отново, дори 
да я натиснете надолу, няма да сте в състояние да я накарате да потъне, тъй като тя ще 
изплува от само себе си. Същата е ситуацията, когато работите върху себе си духовно. В 
хода на многото животи, през които вашето тяло е преминало, във всеки живот може да 
сте се възползвали от, измамили, наранили или убили други или може би да сте 
извършили дори още по-лоши неща. Следователно трябва да изплатите кармата, която 
дължите заради тези действия. Тази вселена има принцип: няма да спечелите нещо, без 
да загубите нещо; и ако спечелите нещо, трябва да загубите нещо. Трябва да изплатите 
нещата, които дължите, ако не в този живот, то в следващия живот – определено така 
работят нещата. Така в днешно време, когато хората преживяват болезнени ситуации, те 
мислят, че това е съвпадение и че е било причинено от това, че другите са се отнесли 
несправедливо с тях и са се държали лошо. Трябва да знаете, че никоя от тези ситуации 
не е случайна и че всички те са причинени от кармата, която дължите от миналото. Ако 
нямахте карма, всички биха ви се усмихвали, докато вървите по улицата, и хора, които 
дори не познавате, биха направили всичко възможно, за да ви помогнат. Бихте били 
напълно безгрижни! Но такъв тип човек абсолютно не би живял в човешкото измерение, 
тъй като трябва да се завърне на небето. Ето как са хората: тъй като имат карма, ако не 
могат да пречистят съзнанията си, те никога няма да са в състояние да напреднат в 
духовна практика. Това е точно като принципа, който току-що споменах. 

Не е, всъщност, лошо за хората да страдат малко и да се справят с малко трудности. 
Ако се справите с малко трудности, вие ще изплатите кармата си и наистина може да 
отидете на чудно място, където няма никога повече да страдате. Независимо от това 
колко щастливи мислите, че сте в човешкия свят, колко милиарди долари може да имате 
или колко високопоставен служител сте станали, това бързо ще премине, продължавайки 
само няколко десетилетия. Помислете за това: вие сте дошли на този свят без нищо и ще 
си отидете от този свят без нищо. Какво можете да вземете със себе си? Нищо. На кого 
можете да предадете [притежанията си]? Мислите, че сте ги дали на потомците си, но 
когато се преродите в следващия си живот, те няма да ви разпознаят и дори ако отидете 
да работите и метете подовете за тях, може дори да не получите мил поглед или 
допълнителен бакшиш от тях. Ето как всъщност са нещата! Хората са просто изгубени в 
заблуда тук. 

Ние говорим за основните принципи на човешкия живот тук. [Тези принципи] са 
особено верни за практикуващи. Имайте предвид, че когато страдате, когато другите се 
възползват от вас, причиняват ви неприятности или когато губите някои материални 
интереси, както го виждам аз това не е непременно лошо нещо. Това е, защото има 
принцип в тази вселена, че тези, които не губят, не печелят, и че ако искате да спечелите, 
трябва да загубите. Вярно е също, че ако спечелите и не загубите, ще бъдете принудени 
да загубите – такава е природата на вселената. Всички субстанции в огромната вселена 
са животи и всички субстанции са образувани от Джън, Шан, Жен. Следователно, 
всички субстанции – включително камък, желязо и стомана, въздухът, всеки продукт, 
създаден от човечеството, и други субстанции – са на своето микроскопично ниво, 
субстанции, съставени от определящите качества на Джън, Шан, Жен. Джън, Шан, Жен 
формират всичко в тази огромна вселена и те балансират всичко във вселената. Когато 
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човек удря, ругае, възползва се или причинява болка на друг човек, той се чувства 
щастлив, тъй като той е страната, която е спечелила. Някой непрактикуващ може да му 
каже: „Уау, ти си наистина впечатляващ!” [Този човек] не е претърпял никакви загуби. 
Но аз мисля, че е понесъл големи загуби. Защо? Когато извършва лоши дела, той става 
страната, която печели. Когато се възползва от другите, това означава, че е спечелил и 
следователно трябва да загуби. Тъй като другата страна е страдала и е по-зле, тогава тази 
страна трябва да спечели нещо. Как печели нещо? Когато го удряте или ругаете, в 
зависимост от силата на думите ви или на удара ви, пропорционално голям къс бяла 
субстанция, наречена добродетел, която обгражда вашето тяло, ще напусне и ще се 
приземи върху него. Но той е също човек и може би не разбира този принцип. “Ти ме 
удари”, може да си каже той като става истински разстроен. Когато се разстрои, той по 
същество отблъсква добродетелта. Когато се обърне и отвърне с удар и ругатня, той 
връща обратно добродетелта. Сега никой човек не е загубил, нито е спечелил; нито 
единия не е спечелил нищо. Принципите на Пътя на вселената са справедливи. 

Ако, като практикуващ, той може да приеме ситуацията леко и каже: „Независимо 
дали ме удряш или ругаеш, сърцето ми ще остане стабилно и няма да му обърна 
внимание, защото съм практикуващ. Ти не си практикуващ и не мога да гледам на нещата 
по същия начин като теб.” Обмислете един въпрос тогава: дали моралният стандарт на 
този човек не се е издигнал над този на обикновен човек? Когато друг човек го удари, 
няма ли това действие да му даде добродетел? И тази субстанция добродетел може да се 
развие в по-висша енергия. Вашата по-висша енергия трябва да се развие от добродетел, 
заедно с някои субстанции, събрани от вселената. Без добродетел ще сте неспособни да 
произведете по-висша енергия в духовната си практика. Така че, когато друг човек ви 
удари, той ви дава своята добродетел, вие увеличавате вашата добродетел и можете да 
напреднете към по-нататъшен етап на духовна практика – не е ли това как този принцип 
работи? Компенсацията, която получавате, е много по-голяма от болката, която 
обикновеният човек ви е причинил, нали? После, когато той ви удари, наругае или ви 
създаде някакви неприятности, вие страдате заради това. Докато страдате, черна 
субстанция върху тялото ви, наречена карма, която дължите от миналите си животи, ще 
се преобразува в еднаква по големина добродетел и другата страна трябва също да ви 
даде парче добродетел, което съответства [на вашето количество страдание]. Имайте 
предвид, че дори непрактикуващ би получил две неща с един изстрел: „Ти ми причини 
малко болка, но аз получих две форми на компенсация.“ 

Все пак един практикуващ ще получи четири форми на компенсация. Когато сте 
изстрадали всичко това, вие не сте се снишили до неговото ниво, сърцето ви е било 
спокойно, така че не сте отвърнали на удара, когато са ви ударили, нито сте отвърнали, 
когато са ви наругали. Помислете за това: когато сърцето ви е останало спокойно, не се 
ли е подобрил характерът ви чрез духовна практика? Как бихте могли да постигнете 
духовен напредък, ако не ви причинят тревога и болка? Идеята, че можете просто да 
седите там удобно, пиейки чай и гледайки телевизия и да се издигнете чрез духовна 
практика, издигайки се толкова високо, колкото искате, е пълна безсмислица. Можете 
само да подобрите характера си и да постигнете по-висок стандарт и духовна сфера, като 
сте в тази сложна обстановка и чрез справяне с изпитания и трудности. Тогава, ако 
характерът ви не е паднал до неговото ниво, не се ли е подобрил? И не сте ли спечелили 
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три неща с един изстрел? Тогава като практикуващ не искате ли да напреднете в 
духовното си развитие и да постигнете духовно съвършенство възможно най-скоро? 
Тогава ако характерът ви се подобри, няма ли нивото на вашата по-висша енергия също 
да се повиши? Определено! Има принцип, който гласи: “Количеството на по-висшата 
енергия на човек зависи от това колко добър е характерът му.“ Ако човек има характер, 
който не се подобрява, би ли могъл той да увеличи количеството на своята по-висша 
енергия [без да го подобри]? Това е абсолютно невъзможно! Такава ситуация не 
съществува и абсолютно никога няма да се случи. Някои хора мислят, че характерът на 
другите не е добър колкото техния, така че защо други имат по-висша енергия? Те не са 
толкова добри колкото вас в една област, но може да имат други области, в които са 
по-добри от вас. Тъй като духовната практика е процес на премахване на една 
привързаност след друга, когато привързаностите, които тези хора все още не са 
премахнали, се появят, те може да се държат като непрактикуващи, но след като тези 
привързаности бъдат отстранени, те, разбира се, няма да се проявяват повече. Като 
практикуващ, когато понасяте болка, печелите четири неща с един изстрел. Казано на 
шега – къде може да намерите сделка като тази? 

Някои хора наистина се разстройват и възмущават, когато някой ги удари или 
наругае. Когато някой се възползва от тях или спечели пари от тях, те просто толкова се 
ядосват! Хората високо ценят тези [материални] неща и не могат да се справят с това 
други да вземат дори и малка част от онова, което е тяхно. Помислете за това: колко 
тъжен е животът на този човек! Когато получи някои незначителни материални неща, той 
се чувства щастлив от дъното на сърцето си, само заради тези незначителни материални 
неща. Просто такива са хората в днешно време. Той не осъзнава какво в действителност е 
изгубил – това е най-плашещото нещо за губене! Защо добродетелта е толкова ценна? 
Може да знаете, че възрастните хора от Изтока казват: „Само с добродетел човек ще има 
благословии“. Идеята за благословии включва много аспекти: да станеш високопоставен 
служител, да спечелиш голямо богатство, да имаш къща и земя, да бъдеш заможен и т.н. 
Всички тези неща се получават чрез замяна на добродетел за тях. Добродетелта следва 
[вечното] същество на човек. Когато човек умре, тя следва неговия Първичен дух – 
когато се преродите, тя отива с вас. Не само добродетелта – черната материя, карма, 
която споменах току-що, също ще ви следва през животите ви. И двете субстанции 
следват човека. В миналото по-възрастните хора казваха: „Този, който върши злодеяния, 
ще получи възмездие“. Кой раздава възмездието? Кой води такава счетоводна книга? Кой 
би си направил труда да се занимава с тези ваши въпроси? И все пак добродетелта е 
върху тялото ви и е здраво прикрепена към него и вашият следващ живот е зависим от 
нея. Ако имате много карма, животът ви ще има много болка, болести и бедствия; с 
много добродетел животът ви ще има много пари, благословии и високопоставени 
правителствени назначения. Тези [реалности] са породени от тези [субстанции]. А за 
един практикуващ добродетелта е дори още по-ценна, защото може да се преобразува в 
по-висша енергия – това е идеята. 

Съвременната наука не може да види този проблем, защото не може да излезе от това 
измерение. Каква е формата на измерението, в което човечеството живее? Трябва да 
знаете, че измерението, в което човечеството живее, съществува между два вида частици 
материя. Тези от нас, които са изучавали физика, знаят, че молекулите, атомите, атомните 
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ядра, кварките и неутриното са нива на частици и те са материалните елементи, които 
образуват по-големите частици. Сред кое ниво на частици живеем ние, хората? 
Най-голямото нещо, което ние, хората, можем да видим с просто око, е планета, а 
най-малкото, което можем да видим с микроскоп, е молекула. Всъщност ние, хората, 
живеем точно в измерението между планетите и молекулите. Ние мислим, че то е 
обширно, необятно и несравнимо голямо. Бих казал, че съвременната наука не е 
напреднала; без значение колко високо може да лети един космически кораб, той не може 
да отиде отвъд нашето материално измерение; без значение колко напреднал е един 
компютър, той не може да се конкурира с човешкия мозък, тъй като човешкият мозък все 
още остава загадка. Следователно човешката наука е много повърхностна. 

Опитайте да си представите нещо: човечеството живее между планетите и 
молекулите. Тъй като молекулите са съставени от атоми, какво е измерението между 
атомите и молекулите? Съвременните учени само са успели да разберат атомите като 
отделни елементи и са успели само да разберат техните индивидуални структури. 
Всъщност мястото, където атомите пребивават, е само по себе си ниво на съществуване, 
и материалното измерение, формирано от това ниво, е доста обширно; просто това, което 
те са открили, е ограничено до една точка. Тогава колко голямо е измерението на това 
ниво? Ние винаги основаваме нашите стандарти за измерване на разстояния на 
перспективата на съвременната наука на човечеството. Трябва да излезете извън рамката 
и концепциите на емпиричната наука. Трябва да се съобразите с формата на едно 
измерение, преди да можете да влезете в него. Що се отнася до разстоянието между 
атомите и молекулите, науката знае, че са нужни два милиона атома, подредени в една 
линия, за да достигнат широчината на една молекула. Тоест, те са признали, че 
разстоянието е доста голямо, така че не можете да разберете нещата с рамката и начина 
на мислене на емпиричната наука. Помислете за нещо за момент: не е ли пространството 
между атомите и атомните ядра измерение? Тогава колко е голямо разстоянието в 
измерението между атомните ядра и кварките? Тогава какво да кажем за разстоянието 
между кварките и неутриното? Разбира се, най-малките частици, които днешната наука 
може да открие, са неутринота. Те не могат всъщност да ги видят; те могат само да 
използват научно оборудване, за да ги открият, и те знаят формата на тяхното 
съществуване. Всъщност неутринотата са все още просто толкова далеч от каквото 
съставлява най-първичната материя! 

Това, което току-що описах, е най-простата форма на съществуване на измеренията. 
Всички субстанции в човешкото измерение, включително както субстанциите във 
въздуха, които не можете да видите, така и субстанциите, които можете да видите, като 
желязо, бетон, животни, растения, други субстанции и човешкото тяло, са съставени от 
молекули. Хората обитават равнината на молекулите, сякаш в триизмерна картина; вие 
обитавате тази равнина и не можете да я напуснете. Човешката наука е ограничена до 
неща в това малко измерение и не може да го надхвърли. И все пак хората казват, че 
науката е толкова напреднала и отхвърлят всички други теории. Човешката технология не 
може да достигне по-висше разбиране на вселената. Ако можеше наистина да отиде 
отвъд това измерение, тя би могла да види формите на животи и субстанции в други 
измерения и структурите, създадени от техните времепространства. И все пак ние, 
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практикуващите, сме способни да видим тези неща, тъй като Будите са най-напредналите 
учени. 

Дискутирах този въпрос, когато описвах Небесното око. Когато хората виждат неща с 
Небесното око, вместо с обикновените си очи, те отварят канал, който започва или от 
мястото между веждите на човек, или от място в основата на носа на човек (място, което 
даоистите наричат Основата на планината), и който се свързва директно с епифизната 
жлеза. Медицинските текстове използват термина „епифизна жлеза“, докато 
практикуващите даоизма използват термина „Двореца Ниуан“. И все пак медицинските 
изследователи са открили, че предната половина на епифизната жлеза съдържа 
цялостната структура на човешко око. Съвременните медицински учени намират това за 
много странно: „Защо има око тук вътре?“ Те мислят, че това е атрофирало око, тъй като 
все още използват теорията на еволюцията, за да обясняват тези неща. Всъщност то е 
просто каквото изглежда и не е закърняла структура изобщо. Когато хората гледат нещата 
без да използват очите си… разбира се, когато човек усъвършенства очите си чрез 
духовна практика, очите му могат също да виждат през предмети и могат да придобият 
този вид свръхестествена способност, тъй като Божественият път е безграничен. 
Обикновено, когато човек избягва да използва очите си, тоест тези очи, съставени от 
молекули, за да гледа нещата, той може да види отвъд това измерение и да наблюдава 
сцени в други измерения. Това е идеята. Следователно практикуващите могат да видят 
каквото непрактикуващите са неспособни да видят. Разбира се, в различни моменти от 
своя живот някои непрактикуващи могат понякога да уловят неясни проблясъци на 
няколко явления, чието значение е неясно за тях, като например да видят човек пред себе 
си, който внезапно изчезва, или да видят или чуят едно или друго нещо. Възможно е 
нещата, които сте видели или чули, които са били трудни за разбиране, наистина да са 
били неща от други измерения. Това е, защото онези хора, чиито Небесни очи или уши не 
са запечатани толкова плътно, могат понякога да чуят или видят неща от други 
измерения. 

Току-що обсъдих измерението, в което хората живеят. Всъщност планетата, на която 
ние, хората, живеем не е най-голямата частица или субстанция. Има дори по-големи 
субстанции отвъд тази планета! И така очите на Буда Шакямуни можели, на 
изключително микроскопично ниво, да видят доста микроскопични субстанции; по 
отношение на макроскопичното, той можел да види доста големи и макроскопични 
субстанции. Но Буда Шакямуни все още не могъл да види колко голяма наистина е 
вселената в крайна сметка и затова той казал: „Тя е толкова голяма, че няма външност и 
толкова малка, че няма вътрешност.“ Колко огромна е тази вселена! Помислете колко 
сложна е тя; не е като каквото човечеството познава. Вземете това наше измерение и 
формата, в която то съществува – само това е доста сложно! В допълнение към тази 
форма на измеренията, има също вертикални форми на измерения, и в рамките на тези 
вертикални измерения има много различни отделни светове – това е много сложно. 
Отделните светове, които имам предвид, са небесни царства и други подобни. Всяко 
измерение има и различно времепространство. Помислете за това: може ли едно 
измерение, съставено от атоми, да има същото време като нашето, образувано от 
молекули, измерение? Неговото понятие за пространство и разстоянията му са различни 
от нашите, тъй като всичко се променя. Защо НЛО на извънземни същества могат да се 
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появяват и изчезват без следа и защо могат да пътуват толкова бързо? Те пътуват в други 
измерения – толкова е просто. Ако човечеството разчита на гледната точка на днешната 
наука, за да разбере необяснимите явления във вселената, или използва този метод, за да 
се опита да разбере духовността или религията, то никога няма да е в състояние да 
разбере тези неща. То трябва да промени начина си на мислене и да гледа на нещата от 
различна перспектива. В историята на човечеството науката не е била ограничена до 
т.нар. емпирична наука, открита и изобретена от днешните европейци, и това не е бил 
единственият подход – имало е и други подходи. Процесите на развитие, предприети от 
древните цивилизации, за които е било открито, че са съществували на Земята, са 
включвали различни подходи към разбирането на живота, материята и вселената. 
Древната наука на Китай е възприела различен подход. Разбира се, тъй като китайската 
култура има елементи, наследени от много високи измерения, и тъй като човешкият 
морал не е на ниво, [предаването на древната китайска наука] е било ограничено. И така 
[древната китайска наука] не е била предадена на поколенията, и каквото е било 
предадено, е тази най-недоразвита наука на Запада. Така че тя е доста неадекватна. 

Току-що говорих за това как човек не е бил първоначално създаден в това материално 
измерение и за целта да бъде човек. Ако човек продължи да се влошава, той е изправен 
пред елиминиране – пълно елиминиране – което се нарича „пълно елиминиране на 
съзнанието и тялото“ и това е ужасяваща перспектива! И така, когато Будите спасяват 
хора, това е, за да ви предпазят от това да се изправите пред тази ужасна опасност, да ви 
избавят от човешкото страдание и към небесно царство. Това истински, фундаментално, 
решава въпроса за страданието на човек. Отправната точка на човек за вяра в Будите е 
различна сега от каквато е била в древни времена. В миналото, когато човек вярвал в 
Будите, той ги почитал и уважавал и се опитвал да стане Буда чрез духовна практика – 
нямало други замесени мисли. Днес човек вярва в Будите, за да поиска от тях нещо. И 
все пак в очите на Будите, манталитетът да се опитваш да получиш неща [от Будите] е 
най-мръсният, най-гадният манталитет. Така че помислете върху факта, че Будите се 
опитват да ви спасят, и все пак вие търсите светски комфорт и щастие. Ако бяхте 
наистина създадени да бъдете напълно щастливи и да ви бъде удобно в този мирски свят, 
вие наистина не бихте искали да станете Буда, тъй като вече бихте били Буда. Как би 
могло такъв сценарий да е възможен? Ако не платите за кармата, която сте натрупали 
през много животи, и не платите за лошите неща, които сте извършили, и просто искате 
щастлив живот, как би било възможно да постигнете това? Има само един метод, който 
работи: започнете духовна практика, защото само тогава можете да елиминирате кармата, 
която дължите. Дори ако не искате да станете Буда, вие трябва да бъдете добър човек и да 
правите повече добри дела и по-малко зли дела. Това е единственият начин да бъдете 
щастливи в бъдеще и е единственият начин животът на вашето истинско аз да бъде 
удължен. И все пак е възможно, докато се преражда, мозъкът на човек да бъде измит чист 
и след това да се прероди в лоша среда, следвайки течението [на обществото] към ръба 
на унищожението. 

Току-що споменах, че Буда Шакямуни е казал, че тази вселена е толкова голяма, че 
няма външност, и толкова малка, че няма вътрешност. Някои хора може все още напълно 
да не разбират това твърдение. Тоест, какъв е бил проблемът, който Буда Шакямуни 
видял? Той е изнасял лекции относно своята теория за безбройните светове. Буда 
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Шакямуни казал: не само че хора, с материални тела като нашите, съществуват в други 
измерения, има и безброй светове с човешки общества като нашето. Има безброй 
планети като тази в нашия Млечен път. Той също казал, че една песъчинка съдържа 
безброй светове. Той казал, че една песъчинка съдържа безброй измерения, подобни на 
това наше измерение, където хората живеят. Но вие не можете да използвате 
концепциите за това как да разберете нещата, които идват от днешната наука, за да 
разберете пропорциите на размера на хората [сравнени с други обекти] там, тъй като те 
пребивават в различни времепространствени форми. 

Някои може да намерят твърдението, което току-що направих, за странно и да не 
могат да го разберат. Опитайте да си представите нещо: Земята се върти по правилен 
модел. Така че каква е разликата между един електрон, обикалящ около атом, и Земята, 
обикаляща около слънцето? Формата е същата. Ако трябваше да увеличите един 
електрон, така че да е голям колкото Земята, бихте ли намерили живот на него? Какъв 
вид субстанции биха съществували на него? Буда Шакямуни казал, че вселената е 
безкрайно малка. Колко далеч е видял? Той видял много микроскопични субстанции. Той 
казал, че една песъчинка съдържа безброй светове – една малка песъчинка съдържа 
безброй светове. Тогава се опитайте да си представите нещо: ако казаното от Буда 
Шакямуни е истина, тогава не би ли имало реки, езера и морета в световете в тази 
песъчинка? И не би ли имало пясък в тези реки, езера и морета? И няма ли една 
песъчинка там също да съдържа безброй светове? Тогава не би ли имало безбройни 
светове в песъчинката на песъчинката? Буда Шакямуни открил, след като проучил 
по-нататък, че това продължава безкрайно. И така той заявил, че тази вселена е толкова 
малка, че няма вътрешност. Той не видял най-дълбокият произход на материята. Разбира 
се, обсъждал съм най-дълбокият произход на материята в миналото, и няма да говоря 
повече за това тук. Тъй като съм обсъждал много напреднали и задълбочени неща, и 
особено тъй като много хора не разбират Мандарин толкова добре, няма да говоря повече 
за тези неща. Мисля, че това е всичко, което ще кажа засега. Сега можете да повдигнете 
въпроси, които са възникнали по време на вашата духовна практика и изучаване на 
ученията, и аз ще им отговоря за вас. 

 
 
Ученик: Прочетохме Джуан Фалун (томове I и II) и има фраза, която ми е трудно 

да разбера, защото бях последовател на Тантризма. Има една тема там, която 
изглежда казва, че измеренията, където Бодхисатвите и Будите живеят, в момента са 
насред бедствие. 

Учителят: Това е много напреднал въпрос. Вие ще можете да видите и разберете тези 
неща, само след като се издигнете до по-високо ниво чрез духовна практика. Очевидно 
мога само да обсъждам общото положение на нещата по този въпрос. Пътят в това 
измерение на човека вече не работи, защото моралните стандарти в обществото са в 
упадък и защото моралните ценности в човешкото сърце деградират. Когато хората нямат 
праведни мисли, Пътят престава да работи. Когато Пътят на човешкото общество вече не 
работи, човечеството се носи надолу. Ако Пътят престанеше да работи на място, 
различно от човешкото общество, и ако отклонение [от Пътя] започнеше да се случва в 
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измерения на много високо ниво, субстанции и животи биха започнали да падат. Те биха 
станали лоши, така че щяха да паднат. Така че, ако този проблем започне да се случва в 
голям мащаб, това не би било проблем, ограничен само до човешкия свят. Например 
Пътят прониква надолу от върха до всичко под него, така че ако измеренията отгоре се 
отклонят малко, тогава измеренията отдолу ще станат напълно различни. Това е точно 
като, когато стреляте с пистолет, ако прицелът ви е малко встрани, когато стреляте, 
куршумът ще завърши далеч от целта. Така че защо толкова големи промени се случват в 
по-ниски измерения? Обществото е станало ужасяващо! Злоупотреба с наркотици, 
трафик на наркотици – хората извършват всевъзможни зли дела. Много хора са 
извършили многобройни лоши дела, като да бъдат в подземни престъпни кръгове, да се 
въвличат в хомосексуализъм, да действат сексуално безразборно и т.н., като цялото това 
поведение пада под стандартите за човешки същества. Как Будите гледат на тези 
въпроси? Вашите правителства позволяват [това поведение] и законите го позволяват, но 
това е просто хората да го позволяват – принципите на Небето не го позволяват! В 
миналото човечеството е търсило красиви и хубави неща. Но сега, когато погледнете 
играчките, които хората продават, и картините, които хората рисуват, всички те са куп 
произволни петна, и тези сега се смятат за произведения на изкуството. Какво 
изобразяват? Никой не може да каже ясно. Всички ценности на човека се насочват в 
противоположната посока [на това, което е правилно]. Купчина боклук може да бъде 
произведение на изкуството на майстор скулптор. Това е тенденцията в цялото общество. 
Дори играчки във формата на изпражнения се продават в магазини. В миналото хората 
биха само си купили кукли, ако са красиви, но сега черепи, злобно изглеждащи хора, 
демони и зли духове са направени в играчки и се продават доста бързо, тъй като хора без 
добри мисли искат да ги купуват. Какво показва това? Че човешките ценности драстично 
са се влошили! В миналото певците е трябвало да имат красив глас, да са се 
дипломирали от музикална консерватория и да се държат грациозно, защото музиката им 
е трябвало да даде на слушателите преживяване на красота. В днешно време мъже с 
дълги коси, които не изглеждат съвсем като мъже и които крещят силно, стават звезди, 
когато телевизията ги популяризира. Всичко се съсипва и всичко на човечеството е в 
упадък. Има много други ситуации, които са просто ужасяващи! Няма да ги забележите, 
ако не се заемете с духовна практика. Разбирането на човека за религията също се е 
променило. Той се отнася към нея като към политика. Някои хора богохулстват Будите, 
сякаш това не е нищо, и сега менютата на ресторантите са написани с ястие, наречено 
„Буда, прескачащ стена“. Това е очерняне на Будите! Какво не е наред с днешното 
общество? Няма да знаете за тези неща, ако не се въвлечете в духовна практика, но след 
като го направите и погледнете назад към тези неща, ще бъдете удивени! Имайте 
предвид, че разпадът на обществото до такава степен не е изолирано явление. Това се 
случи, защото възникнаха проблеми с Пътя в определени измерения. Това беше 
причинено от редица субстанции и животи, отклоняващи се от Пътя. Мога само да ви го 
обясня така, защото ако вляза твърде надълбоко в него, много от хората тук няма да могат 
да го разберат. Мисля, че ако го обясня по този начин, трябва да можете да го разберете. 

Ученик: Чувствам се смутен да задам този въпрос, но зная, че тази възможност 
[да задаваме въпроси] ще си отиде, ако не я използвам сега. Много хора не са били в 
състояние да отговорят на този въпрос, но тъй като Учителят е тук днес, това е 
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просто толкова ценна възможност. Една нощ преди няколко години медитирах в 
Тантристки стил малко след полунощ, тъй като практикувах Тантризъм. Но започнах 
да се движа спираловидно като самолет, неописуемо бързо, и се издигнах във въздуха по 
този начин. Издигнах се толкова високо и тогава излязох през върха на главата си. 
Когато излязох от върха на главата си, имаше малко силна болка и се издигнах още 
по-високо, докато изпитвах болката. Бях доста уплашен. Помислих си, че може би 
душата ми си е тръгнала и не можех да видя тялото си. На втория ден нещо странно 
се случи: когато седях в стаята си посред бял ден, видях сребърен пръстен от светлина 
и сребърна светлина, но те изчезнаха пет минути по-късно. На третия ден видях Фалун. 
Какво се случваше? 

Учителят: Въпреки че сте практикувал Тантризъм в миналото, той не е направил 
нищо за вас. Защо сте успял да видите Фалун? Това е, защото ние започнахме да се 
грижим за вас още преди да сте започнал духовната практика. Много е лесно за 
практикуващи да се носят във въздуха; това е нещо, което днешната наука не може да 
обясни. Всъщност човек може да се носи във въздуха, когато всички енергийни канали в 
тялото му са отворени. Дори и да не се носи във въздуха, той ще се чувства така, сякаш 
се носи, когато върви, скита се или се качва по стълбите и няма да се уморява. Така ще 
стоят нещата, когато енергийните канали са отворени. Що се отнася до въпроса за 
истинската душа, лесно е за истинските души на някои хора да напускат тялото, и е 
трудно за други. След като сте напуснал тялото си, Фалун е пришпорил вашето носещо 
се тяло в движение и така сте се завъртели много бързо. Що се отнася до това, че сте се 
страхувал да отидете по-високо, отколкото сте бил, това е, защото енергията ви е била 
само на определено ниво по това време. Ще се уплашите първия път, когато се сблъскате 
с нещо подобно; същото е за всеки. Всъщност много от нас, които практикуват Фалун 
Дафа, могат да се носят във въздуха и това е съвсем нормално. Веднъж щом човек 
започне духовна практика, енергийните му канали ще започнат да се отварят и когато 
целият небесен кръг е отворен, човек ще е в състояние да се носи във въздуха. 

Докато обсъждам това, бих искал да ви подчертая, че никой не бива да има следната 
мисъл: „Би било толкова чудесно, ако можех да се нося във въздуха“. Веднага щом 
развиете представата да преследвате това, вие няма да се носите из въздуха, дори и да сте 
способни на това. Това е, защото духовната практика набляга на празнотата и да бъдеш 
свободен от намерения. Вие трябва да искате да се занимавате с духовна практика, но не 
и да желаете да получавате неща от практикуването ѝ; вие трябва да искате да се 
занимавате с духовна практика, но не и да желаете да получавате по-висша енергия от 
нея. Това е вида състояние, в което трябва да бъдете, когато се занимавате с духовна 
практика. Ако мислите по цял ден как да станете Буда, това е силна привързаност. Ако не 
се избавите от това желание, никога няма да успеете, така че духовната практика е 
просто да се отървете от човешки желания. Всичко светско, към което сте привързани, е 
привързаност. Без значение какво се опитвате да получите, колкото повече го търсите, 
толкова по-малко ще можете да го имате. Ще го имате едва след като се откажете от 
желанието – всички вие трябва да имате предвид този принцип. Ако искате да получите 
нещо в материалния свят, можете да го преследвате, да научите за него и да го получите 
чрез тежък труд, но що се отнася до неща, които отиват отвъд мирския свят, можете само 
да ги получите като се откажете [от желанието да имате тези неща]. Как се нарича това 
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[положение]? Нарича се „получаване на неща по естествен начин, без да се опитваш да 
ги вземеш”. 

Що се отнася до въпроса за уплахата, която споменахте, всъщност няма от какво да 
се страхувате; ако се носите във въздуха, тогава просто се носете. [Бил сте уплашен] по 
онова време, защото никой не ви е бил казал за това [явление] и защото не сте имал 
учител в човешкия свят, който да ви научи. Носенето във въздуха е нормално явление и 
се контролира от волята на човека. Ако кажете: „Искам да сляза“, веднага щом имате 
тази мисъл, ще слезете; ако кажете, че искате да се издигнете, ще се издигнете. Ако след 
това се уплашите, това е привързаност и е лесно да паднете, така че се уверете, че няма 
да се уплашите. В миналото имало човек, който напреднал в духовната си практика до 
точката да стане Архат, но веднага щом се развълнувал, той паднал. Защо? Човешкото 
вълнение е проявление на емоция и е привързаност. Един практикуващ се придържа към: 
„Няма да се засегна, ако ме ругаеш или говориш неприятни неща за мен; също така няма 
да се засегна, ако кажеш, че съм добър; също така няма да го взема присърце, ако кажеш, 
че съм лош“. Така че веднъж щом този човек се развълнувал, той паднал. Да напреднеш в 
духовната практика до точката да станеш Архат е трудно, но в крайна сметка този човек 
започнал отначало духовното си пътуване от нулата! След няколко години напреднал до 
точката да стане Архат отново, но този път си помислил: „Не мога да се вълнувам 
отново. В противен случай ще падна отново“. Той се страхувал да не се развълнува. Но 
щом се уплашил, той паднал отново. Това е, защото страхът е привързаност. Да се 
опитвате да станете Буда чрез духовна практика е много сериозен въпрос; това не е шега! 
Така че, трябва да обърнете внимание на този въпрос. 

Преди хората да зададат още въпроси, трябва да повдигна един друг въпрос: трябва 
да се посветим на една дисциплина в духовната практика. Знам, че много хора тук са 
изучавали Тантризъм в миналото; много вярват в Будизма; много други вярват в 
Християнството или Католицизма. Както го виждам аз, вие трябва да се посветите на 
една духовна дисциплина! Защо трябва да се посветите на една дисциплина? Това е 
абсолютна, точна истина! [Да не си посветен на една дисциплина] е основна причина, 
защо е невъзможно за хората да успеят в духовната практика в Епохата на Краят на Пътя. 
Има няколко фактора, задвижващи [факта, че хората не могат да успеят в духовна 
практика]: хората не могат да разберат праведни духовни учения, а също и че хората 
смесват духовни дисциплини. Смесването на духовни дисциплини е основна причина. 
След като практикувате една дисциплина, не можете да практикувате други дисциплини. 
Защо ви го поставям по този начин? Това е, защото „вземането на най-доброто от всички 
дисциплини” е светски начин на мислене и така работят нещата, когато се опитвате да 
придобиете светски умения и знания. Принципът на духовната практика обаче, е да се 
посветиш на една дисциплина. В Будизма го наричат „без втора дисциплина“. Ако 
кажете: „Аз ще практикувам и двете дисциплини, Будизъм и Даоизъм“, тогава няма да 
успеете в нито една от тях, когато ги практикувате, и никой няма да ви даде по-висша 
енергия. Това е, защото „човек само трябва да положи усилия в практикуването, а 
останалото е в ръцете на неговия учител“. Помислете за това: бихте ли могли да станете 
Буда, само като правите малко чигонг тренировка? Ако практикувате Тантризъм, бихте 
ли могли да станете Буда, като рецитирате няколко заклинания, преминете през няколко 
упражнения с насочена мисъл и изпълните няколко мудри? Човешкото намерение не се 

25 
 



брои за нищо – то е просто желание. Учителят е този, който наистина прави нещата да се 
случват! Някои хора мислят: „Ще рецитираме Будистки писания, ще изучаваме 
Тантризъм и ще практикуваме Будистки чигонг, защото [тези практики] са все Будистки. 
Какво лошо има в това?“. Това е начинът, по който хората го разбират, но не и начинът, по 
който божествените същества го разбират. Помислете за това: как един Буда Татагата или 
как Буда Амитаба са успели в духовната практика? Те са постигнали духовно 
съвършенство чрез своите собствени методи на духовна практика и тяхната по-висша 
енергия е дошла от собствения им метод за развиването ѝ. Ето как са завършили 
[създаването на] своите райски места и са се усъвършенствали духовно. Уникалните 
фактори на тяхната духовна дисциплина са каквото е произвело всичко тяхно, докато те 
са извършвали своята духовна практика. 

Методът на Буда Шакямуни за постигане на духовно съвършенство се нарича 
„наставления, концентрация, мъдрост“. Трябва да практикувате четирите вида 
медитация, осемте вида концентрация и да правите нещата според неговата духовна 
дисциплина. При практикуването на тази дисциплина ще трябва да имате същия вид 
по-висша енергия, каквато Буда Шакямуни има, ако искате да отидете, където е той. Ако 
искате да практикувате Тантризъм, ще трябва да следвате изискването на Тантризма за 
„тяло, реч и съзнание“, ако искате да отидете в небесното царство, управлявано от 
Вайрочана. Ако практикувате всичко, няма да спечелите нищо. Ако практикувате 
Будизъм Чиста Земя и рецитирате „Буда Амитаба“, а после се обърнете и изучавате 
теориите на Дзен, няма да получите нищо, по същия начин. Хората имат само едно тяло 
и превръщането на вашето тяло в Буда тяло – тялото на Буда, разбирате ли – не е толкова 
лесна задача и няма да можете да го направите сами. Самият Буда ще трябва да направи 
това, тъй като преобразуването на тялото ви в Буда тяло е изключително сложна задача, 
нещо по-сложно от най-прецизния инструмент, който човечеството има. Той трябва да 
инсталира комплект от неща, наречени „механизми“, в тялото ви, и трябва да посади 
много семена, които ще развият различни форми на божествените сили на Божествения 
Път във вашия енергиен център. Всички тези неща идват от духовната дисциплина на 
този Буда и само с тях можете да практикувате неговата дисциплина и да сте в състояние 
да напреднете духовно до точката, когато можете да влезете в неговия Буда рай. Ако не се 
посветите на една дисциплина, как бихте могли, със само едно тяло, да напреднете 
духовно до където можете [да влезете] в два различни Буда рая? Когато Буда ви види да 
действате така, той няма да ви даде нищо и ще помисли, че характера ви е лош. Казано 
ясно, вие сте човек, опитващ се да подкопае Божествения Път. Да се достигне духовната 
сфера на един Татагата Буда - това е просто толкова изнурително и трудно! За да 
достигне духовната сфера на един Татагата Буда – човек трябва да страда толкова много! 
Ако вие, като обикновен човек, се опитате да промените и подкопаете неговите неща, да 
смесите две неща заедно и да хвърлите нещата, до които двама Буди са се просветлили, в 
хаос, не подкопавате ли Божествения Път?! Толкова е сериозно! Но днешните монаси и 
днешното човечество дори не знаят, че увреждат Божествения Път. Разбира се не можете 
да бъдете напълно обвинявани, защото не сте знаели за това, но въпреки че няма да 
бъдете обвинени, нищо няма да ви бъде дадено. На никого няма да бъде позволено да 
подкопава Божествения Път по желание. Вие бихте подкопали две дисциплини на 
Божествения Път, Пътищата на двама Татагата Буди. Това абсолютно няма да се случи! 
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Следователно, докато смесвате неща в духовната си практика, ще бъде невъзможно да 
получите нещо. Не е като да можете да кажете: „Аз само практикувам Будистки 
дисциплини, а не Даоистки дисциплини; добре е, докато всички те са Будистки“, и след 
това практикувате Будистките дисциплини на Дзен, Тантризъм, Чиста земя, Хуайен и 
Тиентай – вие бихте действали безразсъдно и ще причините вреда и не бихте спечелили 
нищо. Наистина няма да спечелите нищо, така че трябва да се посветите на една 
дисциплина, ако искате да сте в състояние да постигнете духовно съвършенство. 

Това, което обяснявам тук, е принцип. Не че трябва да изучавате Фалун Дафа на Ли 
Хонгджъ. По време на праисторически период нашият Фалун Дафа, подобно на Будизма 
на Шакямуни, някога е спасявал хора в обществото в голям мащаб, но това не се е 
случвало в този период на човешка цивилизация. Това е първият път, в който той се 
оповестява публично от появата на сегашното човечество, и може би ще бъде последният 
път, когато се прави обществено достояние, но ще остане вечно. Разбира се ние имаме 
Рая Фалун и учениците, които постигнат духовно съвършенство, могат да отидат там. Но 
не че трябва да следвате моите учения. Можете да следвате всякакви учения. Стига това 
да е праведна духовна дисциплина, докато можете да имате достъп до нейните 
автентични учения и докато мислите, че можете да достигнете духовно съвършенство в 
тази дисциплина, тогава отидете там, за да практикувате. Но ви съветвам да останете 
отдадени на една дисциплина. 

Нека също ви кажа, че Будите не могат да ви спасят, използвайки своя истински 
облик. Ако един Буда трябваше да седне тук, величествено демонстрирайки 
божествените си сили, и да ви обяснява Пътя, това не би било спасяване на хора – това 
би било увреждане на Пътя. Дори хора, които са извършили непростими грехове, биха 
дошли да учат и никой няма да трябва да се осланя на вяра и проницателност. Щом 
хората видят, че един истински Буда е там, кой не би се учил от него? Цялото човечество 
би дошло да се учи. Не би ли било така? Следователно само учител, който се е преродил 
в човешкия свят, може да преподава и да спасява хора. Това подлага на изпитание вашата 
вяра и проницателност, тъй като от вас зависи дали вярвате или не. Но можете да 
прочетете и да помислите върху техните учения съвсем сами. И така аз ви обяснявам 
този принцип, за да бъда отговорен към вас. Тъй като искате да се заемете с духовна 
практика, ви казвам тези неща – в противен случай бих действал по начин, който не е 
отговорен към вас. Тъй като имате предопределената възможност да сте тук, ще ви кажа 
тези неща. Много е трудно да се успее в духовна практика, в която и да е дисциплина 
сега. Никой не бди над практикуващите, като основната причина е, че хората правят 
бъркотия в духовната практика. Разбира се, ако сте в състояние да се справяте добре и 
мислите, че можете да достигнете духовно съвършенство чрез собствената си духовна 
практика, тогава е добре, без значение в коя дисциплина сте избрали да практикувате. 
Това е идеята. Тъй като Будите правят неща в полза на човека, трябва да ви кажа, че 
трябва да се посветите на една единствена дисциплина, ако искате да се занимавате с 
духовна практика. Не само, че не можете да практикувате движения на други 
дисциплини, вие също не можете да изучавате писанията на други дисциплини, не 
можете да пораждате нещата на други практики в мислите си и трябва да се избавите от 
изпълнените с намерения мисли. Тъй като много неща зависят от вашите мисли, когато 
правите упражненията, ако мислите ви започнат да имат намерение към тях, тогава ще 
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преследвате неща. Ако преследвате нещо, вие ще получите това нещо. Тогава по-висшата 
енергия в тялото ви ще бъде объркана, вашият Фалун ще се деформира и ще загуби 
ефективността си и вие няма да сте постигнали нищо в духовната си практика. 

Нека ви напомня, че този Фалун е просто толкова ценен. Макар да съм ви го дал във 
времето преди да започна да разпространявам това, човек не можеше да получи един, 
дори ако е практикувал духовна практика в продължение на хиляда години. При 
получаването му човек по същество ще е завършил половината от духовната си практика. 
Вашата по-висша енергия ще бъде автоматично развита от Фалун. Така че, докато 
работите върху подобряване на вътрешната си сфера, вие ще получавате по-голямо 
количество по-висша енергия и ще напредвате. [Фалун] е по-висше същество, тоест, това 
е живот, който е по-висш от вашия. Въпреки че ви дадох такъв, това е, защото искате да 
се занимавате с духовна практика, което показва божествената ви природа. Щом имате 
тази мисъл, [аз] ще ви спася – ето как ще бъде направено и това, което ще спечелите, ще 
е доста ценно. Да се опиташ да станеш Буда чрез духовна практика е изключително 
сериозен въпрос и аз няма да ви позволя да разстроите или съсипете [Фалун]. Ако 
примесите други неща, докато практикувате духовна практика, ние ще вземем [Фалун] 
обратно от вас, тъй като не можем да ви позволим да съсипете този живот, този по-висш 
живот. Някои хора мислят: „Нучих други неща, но щом като този Фалун е толкова могъщ, 
защо не ме предпази?“. Това е, защото има принцип във вселената, че вие взимате своите 
собствени решения за това, което искате. Ако вие, докато взимате свои собствени 
решения, преследвате порочни неща… Порочните неща са просто навсякъде, опитват се 
да се заровят във вас, дори да не ги искате! Ако тръгнете след тях, те ще дойдат право 
при вас, пристигайки за по-малко от секунда. И така, защо Фалун не ви е предпазил от 
тях? Това е, защото вие сте поискали тези неща. Така че трябва да обърнете специално 
внимание на тази точка. Духовната практика е изключително сериозен въпрос. 

Когато разпространявах практиката в Китай, имаше много хора, чието Небесно око 
беше отворено, и които бяха много напреднали в способността си да виждат неща – но 
също така е трудно да се извършва духовна практика с отворено Трето око. Може да 
видите огромни безсмъртни същества. Тъй като са същества в други измерения, те могат 
да увеличават телата си до степента, където те са много големи. Те носят жълти дрехи, 
огромни са и изглеждат на хората като притежаващи велики божествени сили. Те ви 
казват: „Ще те взема за свой ученик. Ела да се учиш от мен“. Веднага щом желанието на 
човек се появи, той ще отиде да се учи от безсмъртното същество и в този момент ще 
бъде погубен. Без значение колко огромно [този вид безсмъртно същество] изглежда, той 
не е напуснал Трите сфери и е без реално значение; просто той не е в това измерение и 
може да преобразува тялото си по желание. Така че трябва да обърнете специално 
внимание на тези въпроси. Има също и демони, които идват да ви се намесват: „Ела да се 
учиш от мен. Ще те науча на нещо малко“. За някои хора – особено тези, които 
практикуват други дисциплини – веднага щом седнат [да медитират], те често 
импровизират свои собствени движения за упражнения, изпълнявайки мудри, които 
изглеждат доста хубаво – но трябва да знаете, че демоните също знаят как да правят тези 
неща. Вие не знаете кой ви дава тези неща, така че веднага щом се съгласите със 
[съществото, което ви е дало неща], докато практикувате, то ще постави неща във вашето 
тяло и тялото ви ще се обърка. Виждал съм, че има някои хора, които изглежда изучават 
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всякакви неща и телата им са ужасни бъркотии, пълни с всякакви неща – такива хора 
абсолютно няма да стигнат до никъде в духовната практика. Ние наблягаме на съдбата. 
Ако се натъкнете на мен, то е защото ви е било предопределено. Ако истински искате да 
постигнете духовен напредък, ние трябва напълно да ви пречистим. Ще запазим вашите 
добри неща и ще отстраним вашите лоши неща, привеждайки тялото ви в ред, 
пречиствайки го и карайки ви да постигнете състоянието на Млечнобяло тяло. Това е 
единственият начин, по който можете истински да произвеждате енергия и да напреднете 
към по-високо духовно ниво. 

Ученик: Вие имате много божествени тела (фашъни), които могат да ръководят 
духовната практика, но ние сме в Австралия. Кой може да дойде да ни напътства? 
Кого трябва да вземем за свой учител? 

Учителят: Този човек повдига много важен въпрос. Известно е, че когато човек се 
занимава с духовна практика, това е изключително сериозен въпрос. Това е, защото 
хората имат карма от много животи и са извършили лоши дела в предишните си животи, 
така че ще имат врагове и кредитори в други измерения. Ако тези врагове и кредитори 
научат, че сте се заели с духовна практика, тогава те ще дойдат да ви отмъстят, така че 
хората, които тъкмо започват духовна практика, се изправят пред смъртна опасност. И 
така, споменавал съм, че без учител би било абсолютно невъзможно за вас да успеете в 
духовна практика. Можете само да успеете в духовна практика, ако имате учител, който 
бди над вас и ви предпазва, и ако предотвратява всякакви големи проблеми, които 
възникват. Някога е имало практикуващи духовни дисциплини по целия свят и 
по-голямата част от тях са били в Китай. Много практикуващи Даоисти приемат 
ученици. Въпреки че сега в религията на Даоизма, която има голям брой ученици, 
истинските учения се предават само на един човек, защото това е единственият начин 
[Даоисткият майстор] да може да гарантира, че този човек няма да се натъкне на 
проблеми. [Един Даоистки майстор] е само способен да бди над един човек, защото 
Даоистките дисциплини нямат желанието да спасят всички същества. 

Защо мога да предам [практиката на] и да спася толкова много хора? В Китай има 
сега десет милиона души, които я изучават, и това не включва хора, които я изучават 
извън Китай. Защо никой не се е сблъскал с проблеми? Имаме някой тук днес, който е 
бил блъснат от кола. Колата е била унищожена, но човекът всъщност е бил добре. Не е 
изпитвал болка или страх и не е бил наранен никъде. Защо може това да се случи? Това е, 
защото онези кредитори идват да поискат изплащане, но ние не можем да позволим 
наистина да сте в опасност. И все пак дългът трябва да бъде платен. Без Учителят да ви 
предпазва, бихте умрели веднага. Как бихте могли да се занимавате с духовна практика, 
ако сте мъртви? Имам безброй божествени тела, които изглеждат също като мен. Те са в 
други измерения и могат, разбира се, да стават големи или малки. Те могат да стават 
доста големи и доста малки. Тяхната мъдрост е напълно отключена и тяхната божествена 
сила е същата, като тази на Буда. Моето главно тяло е тук с мен, но те имат способността 
да действат независимо и ще бдят над вас, ще ви предпазват, ще ви помагат да развиете 
по-висша енергия и ще изпълняват някои задачи. Всъщност, те са въплъщението на моята 
мъдрост и по този начин аз съм способен да ви предпазвам. Аз не живея в Австралия, но 
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практиката ви е предадена и можете да търсите напътствие в ученията, сякаш те са 
вашият учител. 

Ученик: Може ли божествените тела да напътстват духовната ни практика и да 
ни предпазват? 

Учителят: Когато един практикуващ е на път да се сблъска с неприятности, моите 
божествени тела ще разсеят тези неща и ще предотвратят появата им и също така ще ви 
правят намеци. Когато просто не се събудите [за каквото намеците се опитват да ви 
кажат], но сте твърд практикуващ, [едно от моите божествени тела] може да се появи 
пред вас, за да ви каже нещо или може би ще ви позволи да чуете присъствието му. Тъй 
като духовната ви практика може да не е достигнала достатъчно напреднал стадий, той 
може да не ви даде да го видите, но ще ви позволи да чуете присъствието му. През 
повечето време той ще ви даде да го видите, когато сте заспали. По този начин това е 
като да сънувате и вие трябва да използвате собствената си духовна проницателност, за 
да решите дали това, което виждате, е истинско или фалшиво, така че повечето пъти, 
когато сте способни да го видите, ще бъде в сънищата ви. Ако способността ви да се 
концентрирате е много силна, може да го видите, когато медитирате. Но ако винаги 
искате да ме видите, това също е вид преследване и привързаност, така че няма да ви 
бъде позволено да ме видите. Когато спрете да мислите за това, докато правите духовен 
напредък, определено ще виждате [мен] в бъдеще. 

Ученик: Учителю, въпреки че ме закриляте, имам огромни кармични пречки, така че 
как можете да ме защитите? 

Учителят: Това също е много важен въпрос. Тъй като в днешното общество кармата 
на хората се натрупва бързо, тяхната карма сега е доста значителна. Не са само хората, 
които имат толкова големи количества карма; тъй като хората могат да се прераждат, те 
могат да се прераждат в животни, субстанции, растения и организми във високи и ниски 
измерения. Тъй като има шест пътя на прераждане, човек може да се прероди във всеки 
от тях. И хората носят своята добродетел и карма със себе си. Днешните хора имат малки 
количества добродетел и големи количества карма. Така че изглежда сякаш не са само 
хората, които имат карма; дори бетонът и почвата имат карма. Известно е, че в миналото, 
ако един фермер в Китай си порежел ръката, докато обработвал земята си, той би грабнал 
малко пръст и би я поръсил върху раната и раната би зараснала. Раната би зараснала 
просто от поръсване с малко мръсотия върху нея. В наши дни бихте ли се осмелили да 
докоснете мръсотия, [ако имахте порязване]? Бихте могли да получите тетанус дори да 
не сте я докосвали! Кармата е навсякъде. Има карма върху субстанциите и растенията, а 
животните и хората имат карма навсякъде, така че погледнато от измерения на високи 
нива, черни вълни се търкалят по света. Защо епидемии се случват? Сериозните 
епидемии са просто тези черни вълни, които са струпвания от карма с висока плътност, 
търкалящи се към различни места. Епидемиите се случват, където и да се изтъркалят те. 
Какво може да се направи сега, когато кармата на днешното човечество е толкова 
огромна? Трябва да знаете, че ако искате да се заемете с духовна практика, това е както 
току-що споменах: ако дължите на други няколко живота и трябваше да чакате, докато 
им се изплатите, преди да започнете духовна практика, [дотогава] възможността може да 
е изчезнала и не бихте имали шанса да се натъкнете на мен. 
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Така че, какво трябва да се направи относно това? Целта на съществуването на 
човека в тази вселена не е да остане човек; тя е да се завърнете чрез духовна практика на 
мястото, където всъщност сте били създадени. Някои хора казват: „Аз съм в човешкия 
свят и не мога да се откажа от светските емоции. Ако се заема с духовна практика, какво 
ще стане с моята жена, деца, родители, братя и сестри? [Без емоции] животът ми би бил 
безсмислен”. Това е вашето разбиране от вашата човешка гледна точка; вие мислите за 
нещата от сегашната си отправна точка. Когато се издигнете до нова отправна точка, след 
като се извисите до по-високо духовно ниво, вие ще бъдете в различна сфера и няма да 
мислите по този начин. Но нека ви напомня за един принцип: кои са вашите истински 
роднини? Не се опитвам да се намесвам в семейните ви отношения тук. Това е, защото 
когато човек преминава през шестте пътя на прераждане, вие може да сте човек в този 
живот, а в следващия живот може да сте животно или растение, и през живот след живот 
колко родители, съпруги, деца и братя и сестри сте имали? Имали сте безброй много от 
тях по време на дългия поток на вашето съществуване. Някои са били хора, а някои не са 
били. Кои от тях са вашите истински членове на семейството? Хората са просто твърде 
дълбоко в заблуда! Истинските ви родители са на мястото, където вашето същество е 
било създадено във вселената; само там можете да ги намерите. Това е, защото 
съществата имат два вида произход: единият е същество, родено от движението на 
огромни субстанции; друг е, когато осезаем живот, образуван от движението на 
субстанции във вселената, влезе в състояние, подобно на това на бременно човешко 
същество, и произведе живот. Този [втори] вид живот има родители. Така че вашите 
истински родители ви наблюдават точно сега и очакват да се завърнете, но вие не се 
завръщате и оставате заблудени тук, все още мислейки, че хората тук са членовете на 
семейството ви. 

Целта на съществуването на човека не е просто да остане човек; тя е да се завърне 
към истинската си същност. Ако човек има желанието да стане Буда чрез духовна 
практика, дори да няма предопределена възможност да започне духовна практика, той се 
установява да има възможността да стане Буда чрез духовна практика в бъдеще. Защо 
поставям нещата по този начин? Това е, защото желанието му е просто толкова ценно! 
Въпреки че е в среда, изпълнена със страдание и объркване, той все пак има стремеж да 
се завърне там, откъдето е дошъл, да стане Буда чрез духовна практика и да стане 
по-добър човек. Така че, ако искате да се заемете с духовна практика, [боговете] ще 
помогнат да се намери начин, за да ви дадат зелена светлина.  Когато човек има мисълта 
[да иска да се заеме с духовна практика], тази мисъл ще изпрати трептения през 
десетпосочния свят; ще блести като злато и всеки ще може да я види. Така стоят нещата, 
ако някой иска да се заеме с духовна практика, но какво може да се направи относно 
огромното количество карма на човека? Трябва да използваме различни методи, за да 
премахнем кармата ви. Вашата карма не може да бъде премахната безусловно, нито може 
да бъде напълно елиминирана. Доколко другите са в състояние да премахват карма за 
хората? Аз не разглеждам тези неща, но в Будизма казват, че не можете да завършите 
духовна практика в един живот; отнема множество прераждания, за да я завършите. 
Тоест, не можете да премахнете толкова много карма наведнъж. Но ако искате да 
постигнете духовен напредък сериозно, ние ще намерим начин да завършите духовната 
си практика и да постигнете духовно съвършенство в този живот. Ако сте наистина стар 
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или ако не ви остава много време да живеете и нямате достатъчно време да завършите 
духовната си практика, тогава ще имате Фалун с вас този живот и ще се преродите в 
следващия. Когато се преродите, ще продължите да го имате, докато продължавате 
нататък към следващия набор от предопределени взаимоотношения. 

Когато човек практикува праведна духовна дисциплина, аз ще премахна карма за 
този човек до степента, в която той все още може да постигне духовен напредък и да 
бъде в състояние да го издържи. Не е приемливо да я премахна цялата или вие да не 
изплащате нищо от нея изобщо. Тогава как ще изплатите останалата част? Ние ще я 
поставим на вашия път на духовна практика и всичко това ще бъде вашата собствена 
карма. Ние ще я поставим на местата, когато трябва да се подобрите на различни етапи 
от духовната си практика, и тя ще действа като изпитанията и трудностите, използвани да 
ви помогнат да подобрите характера си. Когато трябва да напреднете към ново духовно 
ниво, ще се сблъскате с някои неприятности или ще изпитате болка някъде в тялото си. 
Ще трябва да стигнете до собствено разбиране за тези ситуации и да решите в тези 
моменти дали искате да действате като практикуващ, или ще се справите с тези проблеми 
както един непрактикуващ би го направил, и дали можете да ги изоставите в съзнанието 
си и да ги приемете леко. Когато приемате всеки тест и трудност като възможност да се 
подобрите и да се освободите от нещата, ще сте способни да преминете теста. Някои 
хора мислят, че се сблъскват с огромни трудности, когато практикуват духовна практика, 
но тези трудности не са всъщност толкова големи. Колкото повече мислите, че 
трудността е голяма, толкова по-голяма тя всъщност става и толкова по-малки вие 
ставате. Ако не ѝ обърнете внимание и не я вземете присърце, мислейки си: „Докато 
зелените планини продължават да съществуват, винаги ще има дърва за горене. С 
Учителя и Пътя до мен, от какво има да се страхувам? Просто ще забравя за това!”. 
Веднага щом пуснете нещата, ще откриете, че трудността се смалява и вие растете, ще 
можете да я преодолеете с лекота и трудността ще стане просто дреболия – гарантирано 
е, че нещата ще се случат така. Когато човек не може да преодолее трудност, това е 
всъщност, защото той не е в състояние да се освободи от привързаностите си или му 
липсва вяра в Пътя. Повечето такива хора имат едно или друго желание, което не могат 
да изоставят, и заради това не могат да я преодолеят. Човекът не може да я преодолее, 
защото не може да направи тази крачка назад от човешката природа. 

Ученик: Имам въпрос. Практикувам Фалун Дафа от дълго време. Чел съм книгите 
на Учителя и съм гледал видеозаписите на Учителя с голямо желание. Но има едно 
твърдение, което не мога да разбера. Учителят казва: „Вие сте неспособен да 
създадете Фалун от собствената си практика и Учителят трябва лично да инсталира 
Фалун във вас“. Така че мислех да отида в Китай, за да помоля Учителя да ми 
инсталира Фалун. Това е един въпрос. Друг въпрос е: как можем да проверим, че 
наистина имаме Фалун? Това са моите два въпроса. 

Учителят: Много хора се тревожат за един проблем: „Ние искаме да учим тази 
практика, но не сме посещавали вашия клас, нито сме ви виждали лично. Можем ли да 
получим Фалун?“. Някои хора не могат да усетят нищо [и мислят]: „Дали Учителят не 
бди над нас?”. Много хора ще имат този въпрос. Всъщност съм написал в книгата, че ще 
имате Фалун. Тъй като дойдох тук, за да спася всички същества, ако не бях отговорен 
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към вас, да четете тези неща [от високо ниво] би ви изложило на опасност – така че 
трябва да бдя над вас. Ако вие истински се развивахте духовно и въпреки това аз не бдях 
над вас, по същество бих вредил на хората и бих ги изпращал на смърт и тогава бих се 
изправил пред възмездие, така че не мога да правя нещата по този начин. Тъй като правя 
нещата по начина, по който ги правя, трябва да бъда отговорен към вас. Има много хора с 
добри вродени основи, които са видели, че всяка дума в тази книга е Фалун. Тъй като 
измеренията се различават едно от друго, когато погледнете [книгата] от още по-дълбоко 
измерение, всяка дума е едно от моите божествени тела и образ на Буда, и дори всяка 
съставна част на всяка буква е отделен Буда. Помислете за това: силата на само един Буда 
е огромна. Защо вашите болести биват излекувани, когато четете тази книга? Ако очите 
ви са зле, защо когато четете тази книга, думите стават все по-големи и по-големи 
колкото повече четете и очите ви не се уморяват? Защо се случват чудодейни промени, 
когато четете тази книга? Това е, защото тези думи са образувани от Пътя, и те могат да 
направят всичко за вас и да инсталират Фалун за вас. Аз също имам божествени тела, 
които се грижат за вас, и те могат да направят всяко от тези неща, така че вие ще 
получите тези неща, дори ако не ме видите лично. 

Що се отнася до вашите сетива, някои хора може да са чувствителни и да почувстват 
усещане за въртене в долната част на корема. Не само на едно място ще се появи въртене; 
то ще се появи по цялото тяло. Някои от нас, седящи тук днес, казаха погрешни неща; 
моля обърнете внимание на това в бъдеще. Те казаха, че нашият Фалун Дафа произвежда 
девет Фалуна чрез практиката. Трябва да знаете, че аз само наистина инсталирам един 
Фалун за вас и този Фалун е несравнимо могъщ и може да се разделя безкрайно. В 
ранните етапи на вашата духовна практика аз инсталирам много стотици Фалуни, които 
се въртят на различни места по цялата външна част на тялото ви, за да го настроят. Някои 
хора казват: „Фалуни се въртят тук и там - уау - въртят се по цялото ми тяло“. Това е, 
защото трябва да пречистим и асимилираме вашето тяло. Използвам специалните 
свойства на по-висшата енергия в нашата практика, за да ви настроя, така че ще усетите, 
че има безброй Фалуни, които се въртят навсякъде. Може да почувствате, че има девет от 
тях, така че вие отивате и казвате това. Така че ще използвам много Фалуни за външна 
употреба, за да настроя тялото ви. Някои хора са чувствителни, а някои не са. Тези, които 
не са чувствителни, няма да усетят нищо, а тези, които са чувствителни, ще са способни 
да усетят [тези Фалуни]. Но независимо дали сте в състояние да усещате неща или не, 
всичко това се случва в началните етапи. За онези, които могат да усещат неща, веднъж 
щом [Фалун] се приспособи и стане част от тялото ви, вие повече няма да можете да го 
усещате. Сърцето ви бие; можете ли да кажете, че то винаги бие? Можете да кажете, 
когато поставите ръката си върху него. Стомахът ви къркори; можете ли да го усетите? 
Кръвта ви циркулира; можете ли да я усетите? След като [Фалун] стане част от тялото ви, 
вие няма да имате никакви усещания и няма да можете да го почувствате. Има и такива, 
които нямат никакви усещания дори в ранните етапи [на получаване на Фалун]. Голяма 
част от хората няма да имат никакви усещания в началото, но ще имат много различни 
усещания в по-късните етапи на духовната си практика. Докато продължавате да 
практикувате, аз със сигурност ще се грижа за вас. 

Най-очевидната промяна е, че тялото ви бързо ще бъде пречистено. В континентален 
Китай много хора знаят, че практикуването на Фалун Дафа води до толкова много чудеса! 
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Веднага щом хората практикуват, болестите им си отиват. Защо? Много хора са дошли 
без намерението болестите им да бъдат излекувани. Те практикуваха, защото мислеха, че 
Дафа е добро! В резултат на това, техните болести бяха излекувани. Но има често и 
такива, които не получават добри резултати от практиката. Защо резултатите не са 
добри? Те чуват, че Фалун Дафа може да лекува болести, и идват да практикуват с целта 
болестите им да бъдат излекувани, така че болестите им не могат да бъдат премахнати. 
Получавайте нещата естествено, без да се опитвате да ги получите. Желанието ви да 
излекувате болестта си е вид намерение. Човешкото тяло трябва да изплаща карма и 
трябва да се разболява. Вашето намерение [при присъединяването към практиката] 
трябва да бъде да се развивате духовно и трябва да премахнете вашето желание 
болестите ви да бъдат излекувани. Докато не мислите за излекуването на болестите си, не 
обръщате внимание на тези [свързани с болестта] въпроси и просто се съсредоточите 
върху правенето на упражненията, ще получите всичко. Но ако идвате, за да бъде 
излекувана болестта ви, няма да получите нищо. В миналото винаги сме отказвали да 
допускаме психично болни хора и онези с критични заболявания да влизат в часовете; 
без значение как казвате на критично болен човек да спре да мисли за болестта си, той не 
може. Животът му е почти приключил; би ли могъл да спре да мисли за болестта си? Той 
не може да спи през нощта заради болестта си, така че без значение как се опитвате да го 
убедите да спре да мисли за нея, това няма да стане. Понякога той ще каже, че я е 
оставил, но умът му все още мисли силно за нея, така че не можем да направим нищо за 
него. Защо не можем да направим нищо? Причината е, че има много строги изисквания, 
които трябва да бъдат изпълнени, когато праведна духовна дисциплина се 
разпространява, за да спасява хора; в противен случай бихме разпространявали порочна 
практика. Трябва да промените този свой манталитет [да използвате Дафа, за да 
излекувате болестта си] и ние можем тогава действително [да излекуваме болестта ви]. 
Ако не промените този манталитет, няма да можем да направим нищо за вас. Ако 
промените този манталитет, вече няма да сте обикновен човек, но ако не можете да го 
промените, вие ще си останете обикновен човек – ето как двете страни са разграничени. 
Следователно единственият начин е да оставите нещата да се случват естествено. Някои 
хора идват без особени намерения; те смятат, че практиката е доста добра и искат да 
опитат да я практикуват. Те виждат други да правят упражненията и неочаквано решават 
да опитат да я практикуват; и тези хора всъщност получават изцеление на всички свои 
болести. Разбира се ние не изискваме всеки да отговори на толкова висок стандарт 
изведнъж, тъй като има процес на разбиране, което е добре. Но не се захващайте с 
практиката с някакво намерение да спечелите нещо. 

Ученик: Съжалявам, но имам да задам три въпроса. Първият въпрос е, че прочетох 
в „Джуан Фалун“, че в дисциплината Чимън те не ви карат да отделите по-висшата 
енергия, която развивате, а в някои дисциплини осем десети от вашата по-висша 
енергия ще бъде отделена, за да въплъти вашия рай. В нашия Дафа по-висшата енергия 
също ли се отделя? 

Учителят: Тъй като човек преминава през своето духовно пътешествие в човешкия 
свят, той трябва да произведе чрез своята практика всички неща, които ще трябва да 
притежава като Буда в бъдеще. Известно е, че Будите могат да имат всичко, което 
пожелаят, притежават огромни божествени сили и са благословени отвъд сравнение. 
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Откъде идват тези неща? Количеството страдание, което понася, е равно на количеството 
благословии, които получава. Следователно той трябва да увеличи своята по-висша 
енергия до доста голямо количество, за да стане успешно Буда чрез духовна практика. В 
миналото тези неща са били само обсъждани сред онези в религиозните кръгове, които 
са постигнали много висока духовна сфера; тези неща не са били казвани на 
непрактикуващи. Един практикуващ наистина трябва да достигне много възвишена 
сфера, за да може да постигне духовно съвършенство. Защо? Ако само имате по-висша 
енергия, когато отидете там горе, няма да имате нищо от това, което искате, и няма да 
имате никакви благословии. Това няма да свърши работа. Трябва да произведете тези 
неща по време на вашето духовно пътуване. Страданието, което понасяте през цялото си 
духовно пътешествие, е вашата величествена добродетел. Когато страдате или когато 
характерът ви се подобри, вашата по-висша енергия се увеличава. Така че, когато 
достигнете изключително възвишена сфера в бъдеще, ще трябва да снемете осем десети 
от вашата по-висша енергия и да я използвате, за да завършите безграничните 
благословии, които идват с вашето божествено положение. Когато запълвате собствения 
си рай, всичко това идва от каквото произведете, когато страдате, докато се развивате 
духовно. Дори [колоната, представяща вашия] нравствен стандарт, която сте произвели 
чрез духовна практика, трябва да бъде откъсната и използвана за запълване на рая; тези 
неща са всъщност вашите благословии и идват от вашето страдание. Останалите две 
десети ще бъдат вашето божествено положение. Ако достигнете стандарта на 
Бодхисатва, ще бъдете Бодхисатва; ако достигнете стандарта на Буда, ще бъдете Буда; ако 
достигнете стандарта на Архат, ще бъдете Архат; ако достигнете още по-високи сфери, 
ще бъдете още по-велик Буда. Дисциплината Чимън, от друга страна, е по-сложна, но 
тези, които я практикуват, трябва също да използват собствената си по-висша енергия, за 
да завършат напълно благословиите и добродетелта [в своите райски места]. 

Ученик: Бих искал да задам втория си въпрос. Характерът ми не е достатъчно 
добър, така че много се ядосвам вътрешно, когато другите ме ругаят или се възползват 
от мен. Според това, което казва Учителят, когато другите ви удрят, ругаят или се 
възползват от вас, те ви дават добродетел, така че не можете да се разстройвате 
вътрешно. Ако се ядосвам, ще увелича ли количеството на по-висшата си енергия? 

Учителят: Като практикуващ, когато се ядосвате на непрактикуващи, вие ставате 
същият като тях. Когато се ядосвате, вие отблъсквате добродетелта; просто не я 
отблъсквате към другата страна. Не я отблъсквате, тъй като наистина сте загубили нещо, 
но ако се справите с конфликта по същия начин, по който го прави другата страна, бихте 
могли да я отблъснете обратно към него. Някои хора си мислят: „Този кретен наистина се 
възползва от мен и ме измами с много пари, а аз трябва радостно да му благодаря. Ако 
някой ме бие, аз въпреки това трябва да оставя този човек да ме ругае. Не само, че не 
мога да отвърна на ругатните, но трябва да му благодаря“. Хората ще кажат: „Не е ли 
това да си като А Кю? Не е ли това да си твърде слаб и страхлив?“ Не, не е. Помислете за 
това: няма да сте в състояние да направите това без наистина добър характер. Това е 
проява на твърдата воля на практикуващия; би ли могъл един непрактикуващ да направи 
това? Няма да можете да го направите без достатъчно твърда воля и това не е да сте слаб 
и малодушен. Разбира се, че трябва да сте щастливи. Помислете за това: ако човекът не 
се беше възползвал от вас, нямаше да получите допълнително парче добродетел, а когато 
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получите допълнително парче добродетел, чрез духовна практика можете да я 
преобразувате в парче от по-висша енергия. Когато този човек се възползва от вас, вие 
премахвате карма! Можете ли да станете Буда, докато носите карма? Трябва да я 
премахнете цялата. Когато някой се възползва от вас, той ви дава добродетел и вие също 
премахвате карма. Вие не се принизявате до неговото ниво, запазвате спокойствие и 
вашият нравствен стандарт се подобрява. Има мерителна пръчка на върха на главата ви, 
която измерва характера, и колкото по-високо е мерителната пръчка, толкова по-голямо е 
вашето количество на по-висша енергия. Вашият характер се подобрява, количеството на 
вашата по-висша енергия се увеличава, вашата карма се преобразува в добродетел и 
човекът, който се е възползвал от вас, също трябва да ви даде добродетел, така че 
печелите четири неща с един удар. Не трябва ли да му благодарите? Трябва наистина да 
му благодарите от дъното на сърцето си. Току-що споменах, че принципите на 
обществото за определяне на това кое е добро и кое е лошо са противоположни [на това, 
което би трябвало да бъдат]. Щом стигнете до по-високо ниво на съществуване, ще 
откриете, че всички неща, към които хората са привързани, са лоши. 

Ученик: Третият ми въпрос е относно въпроса за убийството, споменат в книгата. 
Убийството е огромен грях, така че счита ли се за грях, ако човек се самоубие? 

Учителят: Счита се за грях. Днешното общество е лошо и всякакви странни неща са 
се появили. Хората се застъпват за „евтаназия“, при която на човек се поставя 
смъртоносна инжекция. В крайна сметка, защо хората биха поставили на някого 
смъртоносна инжекция? Защото другите смятат, че той страда. Но ние смятаме, че 
неговото страдание премахва неговата карма, така че когато се прероди в следващия си 
живот, тялото му ще бъде леко и свободно от карма и той ще има голямо щастие и други 
неща, които го очакват. Той, разбира се, ще има трудности, когато премахва карма чрез 
болка, но когато не му позволите да елиминира кармата си и го убиете, това не е ли 
убийство? Той напуска [света], носейки карма, която ще трябва да изплати в следващия 
живот. Кой начин бихте казали, че е правилният? Има и друг грях, когато се самоубиваш. 
Човешките животи са предварително уредени и така вие ще сте повредили цялостната 
последователност от неща на по-висши същества, която включва междуличностните 
отношения, които създавате, докато изпълнявате задълженията си към обществото. Ако 
умрете, това няма ли да обърка подредбите на по-висши същества за цялостната 
последователност на нещата? Ако объркате тези неща, те няма да ви оставят на мира, 
така че самоубийството е греховно. 

Ученик: Един Буда може да прави каквото си поиска, но не са ли Будите свободни 
от емоции и желания? Ще могат ли все пак да се наслаждават на нещата? 

Учителят: Някои хора казват, че Будите не се хранят и нямат човешки тела. Изглежда, 
че широката общественост има този вид погрешна представа за Будите. Но искам да 
отбележа, че твърдения от духовно естество не могат да бъдат правилно разбрани, 
използвайки светски начини на мислене. По отношение на това, че Будите нямат 
човешки тела, то е, че те нямат мръсното човешко тяло, съставено от вещества на 
молекулярно ниво. Техните най-груби частици на повърхността са атоми, а техните 
най-микроскопични частици са по-микроскопични вещества във вселената. Колкото 
по-микроскопични са техните вещества, толкова по-голяма е лъчистата енергия, която 
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тези вещества имат, тъй като светлината на Буда озарява всичко. Някои хора казват, че 
Будите не се хранят. Те не ядат човешка храна; те ядат субстанциите на своите 
измерения. Тези вещества не се наричат „храна“. Така че, ако не разбирате значението на 
думите в сферите на Будите, няма да можете да ги разберете. Хората винаги ще разбират 
нещата с човешко мислене. 

Някои непрактикуващи казват: „Да бъдеш Буда би било толкова безсмислено. Не би 
имал нищо и просто би седял там като пън“. Трябва да знаете, че един Буда е кралят на 
своя небесен рай. Титлата „Татагата“, която използваме за такова същество, се основава 
на проявлението на нивото на неговия нравствен стандарт. В действителност той е кралят 
на това небесно царство. Той управлява безброй същества в този рай. Разбира се той не 
използва закони, за да управлява насилствено другите, както правят непрактикуващите; 
той управлява изцяло с милост и доброта. Всички там отговарят на стандарта на това 
царство, което е несравнимо прекрасно. Той няма светски емоции. Той вместо това има 
милосърдие (цъ-бей), по-висока духовна сфера и неща, които са по-чисти, и няма нищо 
от нещата, които обикновените хора имат. Татагатите имат по-прекрасни неща, които 
съответстват на по-висши духовни сфери. Това е състоянието на едно по-висше 
същество, а има същества, които са много, много по-висши дори от тях. Ако всичко беше 
безсмислено, тогава би било по-добре просто да умрем и да сложим край на всичко. 
[Състоянието на Буда] е по-прекрасно и само когато стигнете до този рай, ще разберете 
какво е щастие. [Състоянието на Буда] е по-прекрасно, но ако не се откажете от и не 
премахнете тези светски неща, няма да можете да получите достъп до него. 

Ученик: Защо практикуващите дисциплината Чимън не отделят [част от] своята 
по-висша енергия? 

Учителят: Кой каза, че това не се прави в дисциплината Чимън? При всички случаи 
човек трябва да използва по-висшата енергия, която е развил от своята духовна практика, 
за да доведе до съвършенство божественото си положение. Съществува повече от един 
вид духовна дисциплина Чимън, която е нещо доста различно и особено. В някои случаи 
един Чимън практикуващ усъвършенства това, което е необходимо, в същото време, в 
което се калява по време на духовното си пътуване, но количеството усилия, които 
трябва да положи, не се различава [от това на практикуващите дисциплини, различни от 
Чимън]. Само част от неговата по-висша енергия расте тук [на колона на върха на главата 
му], така че тя не се отделя [накрая]. По-висшата енергия на онези, чиято енергийна 
колона накрая ще бъде откъсната, ще расте по-бързо. Тези, чиято енергийна колона няма 
да бъде откъсната, усъвършенстват своите благословии и добродетел по време на 
духовното си развитие и тяхната по-висша енергия расте по-бавно. Но усилията, които 
трябва да положат, са едни и същи. 

Ученик: Имам два въпроса. Първият въпрос е, че първия ден, когато медитирах, 
видях едно от божествените тела на Учителя до мен от лявата ми страна, но то 
носеше черни дрехи и беше цялото усмихнато. По-късно прочетох материали, в които 
се говореше за това. Тъй като видях това моя първи път, в който видях [Учителя], бих 
искал да помоля за напътствия относно това. Цветовете, [които го видях да носи], 
бяха различни от каквото видях на видеото. 
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Учителят: Това е така, защото има разлики между измеренията. Например, какъв 
цвят харесват Даоистите? Лилав, така че те казват, че лилавото чи идва от изток, и смятат, 
че лилавото е най-възвишеният цвят. Будистките дисциплини харесват цветът жълто, 
златистожълто, но [тези два цвята] са всъщност един цвят. Той е лилав в това измерение 
и златистожълт в друго измерение. Така че, когато виждаме черни неща в нашето 
измерение, те са бели в други измерения; когато видите неща, които са бели тук, те са 
черни там; неща, които са зелени тук, са червени в други измерения. Всички цветове 
изглеждат различно в различни измерения, така че когато сте в определено състояние, ще 
видите определен вид цвят. Всеки трябва да обърне внимание на това, защото понякога 
демоните са наистина умели в това да се намесват на хората. През повечето време моите 
божествени тела носят Будистката касая и имат къдрава коса, която е много синя, 
яркосиня. Само в много уникални ситуации виждате моите божествени тела да носят 
каквото нося сега - изключително уникални ситуации, които са много редки. Така че, 
трябва да разграничавате тези ситуации. Ако съм аз, ще можете да усетите това и умът ви 
ще бъде спокоен; ако не съм аз, ще имате въпросителна в ума си. 

Ученик: Изучавам тази практика от два месеца и през тези два месеца болестите, 
които имах в продължение на десетилетия, изчезнаха до една. Това е, защото моята 
цел в изучаването на ученията е да премахна моите кармични пречки. През тези два 
месеца се чувствам удивително добре и не съм взел дори малко лекарство. Това е едно 
от нещата. Другото нещо е, че бих искал да попитам Учителя дали това, което видях, 
докато медитирах, беше Фалун. Видях нещо постоянно да се върти в спирала. Но то 
беше с цвят на земя, подобен на кал. Цялото се въртеше и беше просто удивително, но 
не можах да видя вътрешната му структура. 

Учителят: Въпреки че символите на Фалун не променят цвета си, основният му цвят 
ще се променя. Червено, оранжево, жълто, зелено, зеленикаво синьо, синьо, лилаво, 
цветно и безцветно - той ще редува цветовете, така че Фалун няма непременно да се 
появи в цветовете [, които виждате тук]. Освен това, когато Фалун настройва тялото ви, 
той се върти изключително бързо и изглежда като колелото на електрически вентилатор 
или като торнадо. Понякога се върти бавно и можете да видите вътрешната му структура 
ясно. Когато се върти бързо, структурата е трудно да се види. Когато настройва тялото ви, 
като започнете да практикувате, той знае с каква скорост и как да се върти, така че нищо 
от това [, което виждате, ] не е проблем и всичко е нормално. 

Ученик: Може ли да изпълняваме мудрата „Голям лотос“? 
Учителят: Мудрата „Голям лотос“ е набор от мудри. Това е мудрата „Голям лотос“. 

(Учителят показва). Не е необходимо да я изпълняваме, когато правим упражненията. 
Можете да я правите, когато молите Учителя да освети статуя на Буда или статуя на 
Даоисткия Лао Дзъ или на Първоначалния Господар на Небето, които имате у дома. 
Най-добре е, ако държите моята книга - няма ли в нея моя снимка? - и сякаш говорите 
директно на мен, кажете: „Учителю, моля, извършете освещаване за мен“. Дръжте тази 
книга, докато изпълнявате мудрата „Голям лотос“, и освещаването ще бъде извършено за 
три секунди. Моето божествено тяло ще накара божествено тяло, което е същият тип бог, 
като обекта на статуята на Буда, да остане върху нея. Ако поискате да осветя статуя на 
Буда Амитаба, моето божествено тяло ще накара божествено тяло на Буда Амитаба да 
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отиде върху статуята на Буда - това е истинско освещаване. Онези монаси в днешните 
религии, които не се опитват действително да работят върху себе си духовно, и многото 
фалшиви Чигонг майстори там не могат да извършат освещаване. Те нямат духовната 
власт да помолят Буда да дойде. Това е Буда, за който става дума; той няма да дойде за 
всеки. Разбира се, някои хора държат огледало, за да отразят светлина върху статуята на 
Буда, и казват, че са извършили освещаване, а има и други, които рисуват със цинобърно 
мастило върху очите на статуята на Буда, докато очите ѝ не са червени навсякъде, и също 
твърдят, че са извършили освещаване. Всички тези действия просто объркват нещата! 

Ученик: Току-що [Учителят] каза, че хората са паднали от различни небесни 
царства и нива. Тогава, естествено, по принцип те трябва да се върнат в небесното 
царство, от което са паднали. Но изглежда, че съществата в това измерение на 
хората не знаят от кое небесно царство са паднали. Така че, когато се заемат с 
духовна практика, методът, който избират, може да е различен [от духовната 
практика, която обикновено би довела до това небесно царство], как могат да имат 
предопределената възможност да изучават Фалун Дафа. 

Учителят: Вие се надявате да се върнете в рая, откъдето сте дошли, мястото, където е 
създаден животът ви - желанието ви е добро. Първият проблем, който трябва да 
разрешите сега, е да разберете как да се върнете чрез духовна практика - това е 
най-критичният въпрос. Няма други опции. Не е като всичко да е изложено за вас, с 
Будите, седящи там, и вие да можете да изберете кой [от райовете на Будите] искате. Ако, 
когато се издигнете чрез духовна практика, наистина достигнете високо място и сте в 
състояние да се върнете на първоначалната си позиция, в този рай ще можете да видите 
роднините си там и да се разходите, за да разгледате нещата. В този момент за вас няма 
да има значение в кой рай се намирате, [точно както] няма значение дали живеете в 
Сидни или в Бризбейн. 

Ученик: Каква е ситуацията с дисциплината Небесният Дао, която се 
разпространява толкова широко в Югоизточна Азия? 

Учителят: Трябва да знаете, че това са Последните времена, които Шакямуни е 
нарекъл Периодът на Края на Пътя, когато безброй демони идват на света. Когато Буда 
Шакямуни е бил в този свят, един демон му казал: „Точно сега не мога да хвърля твоя 
Път в хаос, но когато твоят Път навлезе в Периодът на Края на Пътя, аз ще изпратя 
всички мои ученици и техните последователи да станат монаси и да влязат във вашите 
храмове. Да видим какво можеш да направиш по въпроса!“. Буда Шакямуни пролял 
сълзи, когато чул това. Буда Шакямуни, разбира се, няма начин да се справи с това, и така 
нещата станали хаотични в Периодът на Края на Пътя. Периодът на Края на Пътя, за 
който той  е говорил, не включва само хора, нито само храмове, тъй като има случки и 
хора в цялото общество, които вредят на начинанията на човечеството. Зли религии са 
погълнали цялата земя! На повърхността те също казват на последователите си да станат 
по-добри хора, но в костите си не ги е наистина грижа за това. Те са загрижени за слава, 
пари, или някакво тъмно влияние – тези неща. Така че помислете какви объркани неща 
преследват. Божественият Път е предаден на човека, за да го спаси. Ако го използвате, за 
да печелите пари, това е крайно порочен грях! Разбира се демоните не се интересуват 
[дали нещо е греховно, или не]. Те използват прикритието на религията или на това, че 
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казват на последователите си да станат по-добри хора, за да унищожат човечеството, 
морала на човека и неговия вроден морален компас. Това е най-порочното. Така че 
мисля… разбира се има определени неща, които не искам да казвам. Вие сте в състояние 
да различите между това, което е праведно, и това, което е порочно, така че просто 
преценете нещата за себе си. Не желая да казвам кой е порочен и кой не е. 

Но мога само да ви кажа, че ако някой иска да спасява хора в човешкия свят, това е 
огромно начинание и изисква всички богове във вселената да кимнат с глава в знак на 
съгласие. Това е, защото то включва много различни аспекти на нещата, включва всяка 
етническа група и съществата в небесата, които съответстват на тази група, и включва 
много, много въпроси, така че не е нещо, което някой може да извърши по прищявка. 
Знам защо Исус е бил разпънат на кръст. И защо Буда Шакямуни е поел по пътя на 
нирвана? Трудно е да се разпространява праведна дисциплина, но никой не ви безпокои, 
ако разпространявате порочна. Всъщност не е, че никой не ви безпокои; когато праведна 
дисциплина се разпространява, има обикновено и много порочни дисциплини, и това е, 
за да се види коя ще изберете. Ако имаше само един избор, ако всички дисциплини, 
които се разпространяват, бяха праведни, и ако с всички порочни дисциплини беше 
свършено и светът беше свободен от тях, тогава би било твърде лесно за човек да се 
заеме с духовна практика. Как биха могли хората да станат истински практикуващи в 
тази дисциплина? Всеки би се захванал с тази дисциплина, тъй като тя би била 
единствената налична, така че как би могъл [майсторът на тази дисциплина] да изпита 
учениците си доколко са твърди в следването на неговите учения? Така че обикновено, 
когато праведна дисциплина се разпространява, порочни дисциплини също се 
разпространяват, за да се види какъв избор правят хората. За да преценят духовната ви 
проницателност, когато се заемете с духовна практика, ще има хора, които идват да ви 
намерят и казват: „Хей, ела да практикуваш това с мен! Ела да практикуваш това с мен! 
Хей, сега се занимавам с тази страхотна практика!“ и т.н. Те ще се опитат да ви завлекат 
там и да ви изпитат, гарантирано. Ситуации, в които хората се опитват да ви отвлекат, ще 
се случват от началото на духовното ви пътуване до края. Защо не се намесим, когато 
тези неща се случат? Моите божествени тела могат да се справят с всичко. Защо не 
правят нищо? Това е, защото те използват демоните, за да изпитат съзнанията на хората 
дали са фундаментално твърди в тази практика, или не. Процесът да се опитвате да 
станете Буда чрез духовна практика е просто толкова сериозен. Така че такова нещо ще 
се случи. 

Както и да е, обясних кое е добро и кое е лошо. В наши дни е много трудно дори за 
праведните религии да спасяват хора, да не говорим за порочните религии! Някои от тези 
хора се обличат като модели и биват носени наоколо от хора, искат пари, където и да 
отидат, и хората все още вярват в тях! Хората са толкова объркани! Когато не са научили 
ученията на праведна духовна дисциплина, е много лесно за тях да бъдат измамени. 

Ученик: Как действа мисловната карма? 
Учителят: Мозъците на някои хора несъзнателно създават лоши мисли. Ние следваме 

праведна духовна практика – аз извършвам това начинание, следвайки принципът да 
бъда отговорен към обществото, към човечеството и към индивидите. Такъв човек знае, 
че [Фалун Дафа] е добро, но съзнанието му ме проклина и също му казва да не вярва в 
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Дафа и че е фалшив. Защо се случва това? Освен кармата върху тялото му, човек има и 
мисловна карма. Всеки предмет е жив и следователно мисловната карма е жива. Ако 
искате да постигнете духовен напредък, трябва да пречистите мислите си и трябва да 
премахнете мислите за ругатни към другите, представите, които сте формирали, и 
различните видове карма, всички от които са се формирали в продължение на много 
животи. Вашата фундаментална природа ще излезе на повърхността, само след като 
премахнете тези неща. Когато се заемете с духовна практика и опитате да елиминирате 
тези мисли и представи за проклинане на хората, тези мисли ще се борят с това – биха ли 
приели да умрат? Те ще реагират в съзнанието ви: „Всичко това е фалшиво“, 
проклинайки го, проклинайки хората, и колкото повече практикувате, толкова повече 
проклинат те, произвеждайки мръсни ругатни в мозъка ви. Всъщност нека ви напомня, че 
тези мисли не сте вие; те са карма, мисловна карма. Вие трябва да ги отхвърлите. Този 
комплект от упражнения рафинира вас, самите вас. Ако собствените ви мисли и съзнание 
не са ясни, веднага щом ругатните излязат и когато не сте твърди, вашето главно 
съзнание ще продължи с тях и вие ще спрете да практикувате и няма да останете твърди. 
Тогава ние няма да се грижим за вас повече. Защото вие сте този, когото спасяваме, и ако 
не отговорите на стандарта, ние няма да ви спасим. 

Тази ситуация се случваше често в миналото. В Китай съзнанията на някои хора 
реагираха много силно. Умът на един човек проклинал много силно и той не можел да 
отблъсне мислите. Накрая той казал: „Аз разочаровам Учителя! Аз дори проклинам 
Учителя! Създадох твърде много карма, не искам да живея повече“, и с това той взел 
един нож и се опитал да пререже гърлото си. Разбира се не опитвайте това сами. Колкото 
и да се опитвал, не могъл да пререже гърлото си; то не боляло или кървяло. Той се 
разстроил и изтичал навън, за да намери доброволец на Фалун Дафа, за да го попита за 
това. Той казал: „Съзнанието ми продължава да проклина Учителя. Какво трябва да 
направя?” Когато доброволецът видял какво се случва, той започнал да рецитира 
ученията на този човек, и човекът почувствал, че това работи доста добре [за 
разрешаването на проблема]. По-късно този човек ме попита за тази ситуация и аз му 
разказах. Всъщност вашата карма е тази, която проклина, а не вие самите. Не трябва да 
носите никакво психическо бреме, защото това е кармата, а не вие, което ме проклина. 
Но вашето главно съзнание трябва да е ясно и трябва да я отблъсне; опитайте се да я 
отблъснете и да я предпазите от ругаене. Ако я отблъснете и ограничите, моето 
божествено тяло ще знае какво правите. Това е, защото то знае всичко, което правите, и 
знае, че [кармата ще кълне] дори преди да го направи. Това е изпитание за вас, 
изпитание, за да се види дали главното ви съзнание е твърдо, или не. Ако сте 
непоколебими, моето божествено тяло ще унищожи тази карма след определен период от 
време. Аз елиминирам тази мисловна карма, защото тя директно се намесва на духовната 
ви практика и засяга способността ви правилно да различавате нещата. Обърнете 
внимание на този въпрос и знайте как да разграничавате [между кармата и собствените 
си мисли], когато тя се появи. 

Ученик: Бих искал да повдигна един въпрос, който включва упражненията и 
връзката между движенията и характера на човек. Може ли правенето на повече 
упражнения да помогне за по-нататъшно подобряване на характера на човек? 
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Учителят: Няма пряка връзка, но движенията са ключов аспект на духовното 
съвършенство и са фундаментални. Нашата дисциплина е такава, при която механизмите 
практикуват от ваше име. Механизмите практикуват от ваше име, дори когато не 
практикувате, без значение дали спите, работите или се храните. Те работят върху вас 
непрестанно, двадесет и четири часа на ден, и това намалява количеството време в 
живота ви, което практикуването на упражненията ще използва, и ви позволяват да 
постигнете духовно съвършенство възможно най-скоро. Тъй като споменах, че ще ви 
накарам да постигнете духовно съвършенство в този живот, е нужно да накарам нещата 
да работят по този начин. И все пак упражненията в нашата практика не са като онези в 
другите практики, в които вие само увеличавате количеството на вашата по-висша 
енергия, когато ги практикувате, и веднага щом спрете, количеството на вашата по-висша 
енергия спира да се увеличава. Когато практикуваме упражненията, това подсилва 
всички механизми, инсталирани във вас. Ще укрепвате механизмите както вътре, така и 
извън тялото ви. Защо казвам, че не поставяме ръцете си в позицията за наливане на 
енергия в главата, нито в позицията на изпращане или проектиране на енергия, а вместо 
това дланите ни са обърнати към тялото? Това е, защото когато следвате [при движенията 
на упражненията] чи механизмите, които съм инсталирал извън тялото ви, ръцете ви ще 
имат големи количества енергия, когато правите упражненията, и ще укрепват чи 
механизмите; тоест, механизмите. Когато ръцете ви се припокрият над долната част на 
корема, те подсилват механизмите в енергийния ви център, и когато изпълнявате 
разтягащите движения, вие подсилвате механизмите, които са в движение. Следователно, 
когато правим упражненията, това подсилва механизмите, които работят върху вас 
дългосрочно и които оперират двадесет и четири часа на ден без прекъсване, и така 
практикуването на упражненията е [част от] нашите средства за постигане на духовно 
съвършенство. Но [практикуването на упражненията] не е всичко, тъй като те са 
допълнително средство за постигане на духовно съвършенство. И все пак 
практикуването на упражненията е фундаментално. Да предпазите нещата, които 
произвеждате чрез духовна практика в тази дисциплина, от деформиране, е пряко 
свързано с този набор от неща и с движенията ви при упражненията. Тъй като ние също 
имаме и магически неща, неща, които преобразуват живот и позволяват на човек да 
удължи живота си, които подсилват свръхестествените способности и т.н., движенията на 
упражненията определено имат ефект. Духовната практика е на първо място, а 
практикуването на упражненията е на второ място. Духовната практика е първостепенна, 
а практикуването на упражненията е второстепенно. Но ако искате да постигнете 
духовно съвършенство в тази дисциплина, вие трябва както да постигате духовен 
напредък, така и да практикувате упражненията. 

Ученик: Когато практикувам упражненията, съм неспособен да видя някакви 
[специални] явления. Всичко, което мога да видя, е бяла светлина, и мога да видя образа 
на Учителя, когато поискам. Това илюзия ли е? 

Учителят: Ще разделя това на две теми. За онези, чието Небесно око не може да 
вижда, може да има замесени фактори, които ги подтикват да пробият към 
по-напреднали нива на духовната практика. Това е, защото за хора със силна способност 
да разпознават нещата правилно и които имат способността да достигнат възвишени 
сфери в своята духовна практика, колкото по-малко им е позволено да виждат, толкова 
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по-бързо могат да постигнат духовен напредък. Тъй като страдат и се просветляват до 
неща в този свят на заблуда, същото количество страдание [като на някой, който може да 
вижда] ще им даде възможност да се издигнат два пъти по-бързо. Ситуацията на тези 
хора е различна и може би това е, за да им помогне да се издигнат в духовната практика. 

Друг въпрос е, че въпреки че казвате, че не сте видели нищо, всъщност сте видели 
нещо. Когато не сте обръщали особено внимание на нищо, сте видели бяла светлина, 
покриваща тялото ви. Освен това понякога виждате неща, които искате, и всъщност 
наистина ги виждате, но мислите, че това е илюзия. Много хора, когато са в състояние да 
виждат неща, мислят, че си въобразяват неща. Трябва да знаете, че когато виждате неща с 
очите си, вие сте свикнали [да виждате нещата по този начин], тъй като мислите, че очите 
ви са тези, които гледат [тези неща]. Но нещо, което може би не сте обмислили, е, че 
всичко, което виждате, се предава на мозъка ви през вашия зрителен нерв и се показва 
там като образ; умът показва обекта, който е бил видян. Вашите очи са само като обектив 
на фотоапарат; те не могат да анализират и да показват неща сами, тъй като мозъкът е 
този, който показва неща. Тъй като мозъкът е този, който показва образи, каквото 
Небесното око вижда и каквото хората си въобразяват, се показват в мозъка. Когато 
мислите за нещо, мозъкът е този, който мисли, а когато видите нещо, мозъкът е този, 
който създава образа. Така че, когато някои хора са в състояние да видят неща, те си 
мислят, че си въобразяват неща. Но това е различно, защото когато си представите нещо, 
то няма да изглежда толкова реално и няма да се движи, тъй като е неподвижен образ. 
Когато наистина видите неща, от друга страна, те ще се движат. Когато свикнете [да 
виждате] тези неща, бавно ще виждате повече неща по този начин и докато бавно 
свиквате с това за определен период от време, постепенно ще откриете, че наистина сте 
видели неща и вероятно ще можете да използвате [тази способност] по-добре. 

В миналото, когато някои Даоисти обучавали учениците си, те специално ги карали 
да визуализират неща, защото разбирали тази взаимовръзка и можели да тренират 
свръхестествените способности на своите ученици по този начин. [Например], няма 
ябълка пред вас, но трябва да си представите, че има ябълка пред вас и учителят ще ви 
каже какъв вид ябълка е. Всъщност няма ябълка, но учителят ще ви обучи да сте 
способни да я помиришете; тогава визуализирате как ябълката изглежда – ето как 
обучават своите ученици. Тъй като тези образи се формират в мозъка, някои хора не 
могат да обяснят този въпрос ясно. Както и да е, когато си въобразявате нещо, то не се 
движи, а когато видите нещо, то е в движение. 

Ученик: Веднъж, когато сънувах през нощта, видях нещо страшно, но не помислих 
за Вас; това, за което помислих, беше Тантризма. Но съм много отдаден ученик на 
Фалун Дафа. Така че означава ли това, че ако нещо се случи един ден, с мен ще е 
свършено и че дори истинската ми душа ще изчезне? 

Учителят: [Това се е случило], защото едва четете книгата. Въпреки че практикувате 
Дафа сега, вие все още имате неща от Тантризма в съзнанието си, така че това, за което 
сте мислили в съня си, е било Тантризъм, а не Дафа. Някои хора са ме питали какво 
трябва да направят, ако се сблъскат със смъртна опасност. Казах, че няма да попаднете на 
нищо, което не е свързано с духовната ви практика – гарантирано. Но може да се 
натъкнете на неща, които са свързани с духовната ви практика. Ако наистина сте 

43 
 



изгубили живота си днес, това би показало, че никоя духовна дисциплина не е бдяла над 
вас и че не сте постигнали никакъв духовен напредък. Някои религии твърдят, че трябва 
да се отплатите за всички животи, които сте отнели, със своя собствен живот, като казват, 
че е невъзможно да завършите духовното пътуване в един живот. След като се отплатите 
за един живот със своя собствен, можете да продължите духовната практика в следващия 
живот – това е, което те проповядват. Но ние не проповядваме това тук. Ние 
подчертаваме тук, че няма да бъдете накарани да изпитате тези проблеми, защото моите 
истински ученици абсолютно няма да бъдат накарани да се изправят пред смъртна 
опасност. 

Ученик: Не осъзнах по онова време, че това е сън. 
Учителят: По онова време сте практикувал Тантризъм, но не сте истински 

практикувал духовна практика, така че [вашата практика на Тантризъм] не е имала 
никакъв ефект; следователно никой не е бдял над вас. Някои хора казват, че когато 
сънуват, могат да видят пари на земята и ги взимат. Всъщност тези сънища са изпитания 
за хората, за да се види дали вашият характер е стабилен, или не. Някои практикуващи 
казват, че се справят много добре през деня, но не могат да се справят добре в сънищата 
си. Това се случва, защото не са надеждни [по характер] в най-дълбоките недра на своето 
мислене. Те са изпитвани в сънищата си дали са стабилни, или не, така че тази ситуация 
ще се случи. Не се огорчавайте, ако се справите зле, когато това се случи. Ако го вземете 
на сериозно, можете определено да се справите добре с него и ще сте наред в бъдеще. 

Ученик: Учителят Ли е инсталирал Фалун за всички присъстващи на семинарите 
[на Фалун Дафа] в Китай. Ще инсталирате ли Фалун за онези от нас тук, които 
слушаме лекцията ви днес? Друг въпрос е, че не позволяваме на хора с психически 
отклонения да бъдат практикуващи; има ли някакви методи за справяне с леки мозъчни 
проблеми? 

Учителят: Най напред ще говоря по първия въпрос. Споменавал съм, че всяка дума в 
тази книга има моето божествено тяло зад себе си и всяка дума е образът на моето 
божествено тяло. Всяка дума е образ на Буда. Имам безброй божествени тела; има 
толкова много, че числа не могат да се използват, за да бъдат преброени. Известно е, че 
Буда Шакямуни е споменал, че Буда Амитаба има два милиона божествени тела. Моите 
божествени тела са толкова много, че не можете да ги преброите с числа – би отнело 
твърде много време. Мога да бдя над толкова хора, колкото е необходимо; мога дори да 
бдя над цялата човешка раса. Разбира се, ние само играем такава роля за практикуващи. 
Не се занимаваме с непрактикуващи или със социални проблеми. Така че, когато се 
захванете с духовна практика, веднага щом имате мисъл, божественото ми тяло ще знае 
за това. Има и друга ситуация. Виждате, че това мое тяло сега е тяло от човешка плът и е 
само толкова голямо. Но ако влезете в следващото измерение, ще откриете, че тялото ми 
там е многократно по-високо от това. Тялото ми във всяко следващо измерение е 
по-високо и по-голямо от това в предишното измерение, и най-голямото ми тяло е 
неописуемо голямо. Много ученици за кратко са зърнали моето много голямо тяло. Те 
казват: „Учителю, когато застанах под палеца на крака ви, не можах да видя върха му.“ 
Така че [притежавайки] толкова голямо тяло, тъй като цялата земя е тук, мога да бдя над 
вас където и да сте. Трябва ли да стоя пред някого, за да мога да инсталирам Фалун в 
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тях? Мога да го инсталирам за някого, пред когото не съм, точно както, ако бях. Дори 
когато не съм, където сте вие, аз съм, където сте вие. 

Вторият въпрос, който повдигнахте, е за шизофренията. Дали е лека, или тежка, 
имаме ясно правило за това: не препоръчваме такива хора да се присъединяват към 
практиката. Тази дисциплина е различна от другите. Ние спасяваме самия човек, и ако не 
можем да направим това, няма да дадем [нашите неща] на някой друг. Нашата по-висша 
енергия е инсталирана върху тялото на самия човек и ние само спасяваме истинската ви 
душа; ние само спасяваме истинския вас. Това е безпрецедентно в историята. През 
цялата история, независимо дали сте практикували Тантризъм или други религии, те 
всички са спасявали вашата вторична душа. Разкрих една от тайните на вековете тук. 
Когато тази тайна беше разкрита, имаше наистина огромна съпротива да [бъде разкрита]. 
Но когато земята стане прекрасна в бъдеще, много Буди ще слязат в света отново, за да 
спасяват хора. Когато това се случи, няма да съм само аз, спасяващ истинската душа на 
човека, тъй като те също ще го правят. Аз промених и обърнах ситуацията [по отношение 
на въпроса за спасяването на истинската душа], защото спасяването на истинската душа 
на човек има преки ползи по отношение на стабилността на морала на обществото. 
Когато спасите вторичната душа на човек, самият човек не може да постигне духовен 
напредък. Това е просто хората да се присъединяват към религиозни групи, което оставя 
обществото същото като преди. [Спасяването на хора по този начин] няма голямо 
влияние върху обществото. Така че, когато спасите истинската душа на човек, 
независимо дали той се заема с духовна практика, или не, той ще бъде добър човек и от 
полза за обществото. Психично болните хора не са рационални и затова не сме в 
състояние да ги спасим. Ние спасяваме тези, които са здравомислещи; ако дадяхме неща 
[за духовна практика] на някой, който не е във владение на своите способности, тези 
неща биха били взети от този човек от някой друг на следващия ден. Такъв човек не би 
практикувал последователно, така че още по-малко би могъл да следва нашите правила, 
да остане отдаден на една дисциплина и да избягва практикуването на различни други 
дисциплини. Тъй като да се опиташ да станеш Буда чрез духовна практика е сериозен 
въпрос, ние не можем да спасим такъв човек, ако той не може да прави тези неща. Някои 
хора настояват такъв човек да практикува, но тези хора са отговорни, ако нещо се обърка 
с него. Ако той практикува известно време и след това нещо се обърка с него, той ще 
каже, че проблемите са дошли от практикуването на Фалун Дафа. Ние не обучаваме 
душевно болни хора изобщо – това е сигурно. Тъй като такива хора не са практикуващи, 
те ще се разболеят и ще се натъкнат на проблеми. Нещо може да се обърка с тях, когато 
са на мястото за практика, опитвайки се да правят упражненията. Ситуации като тази не 
са причинени от това, че практикуват, а се случват, защото е настъпил моментът техните 
болести да се върнат повторно. 

Ученик: Цялото човечество е еднакво, но има голяма разлика между Будизма, 
разпространен на Изток, и Християнството, разпространено на Запад. Будизмът е 
много слаб на Запад. Те две различни системи ли са? 

Учителят: Защо Западът практикува Християнство, а Изтокът практикува Будизъм? 
Защо има големи различия между Източните религии и Западните религии? Всъщност 
Християнството се намира в границите на Будистката система. Просто разликите между 

45 
 



хората, културата и в културите на различни небесни тела създадоха разлики във 
физическите характеристики и начина на мислене на различните хора. Тоест, хората имат 
различни стандарти и определящи качества. Това създава разлики в техните методи на 
работа за това да станат Буди чрез духовна практика и в техните концепции и начини за 
разбиране на божествените същества, които пребивават във възвишени сфери. Всички 
тези [религии] са всъщност едни и същи и всички са в духовната сфера на Будите. Исус е 
всъщност на духовното ниво на Татагата. Но с различията в културата, концепциите и 
външния вид, те не използват термина Буда, макар че Буда е терминът, използван на 
Изток. Разбира се предвид различията във външния вид, хората в небесното царство на 
Исус се обличат, като се увиват в бял плат. Тези в райските места на Будите, от друга 
страна, се обличат, като се увиват в жълт плат. Тяхната прическа е също различна, а 
прическата е най-голямата разлика между различните групи. Даоистите връзват косата си 
на кок; Будистките Архати имат бръснати глави; Бодхисатвите носят косите си в стила на 
древните Китайски жени. И защо всичко това е така? Облеклото, носено в древен Китай, 
е същото, като това, носено от по-нисши божества в небесата; всъщност е същият стил на 
обличане, използван от тези в небесни царства и райски места. Същото е и със 
Западняците, тъй като те се обличат така в техните небесни царства. Ето как са хората. 
Разбира се, сегашната мода е все нови стилове. Всъщност дрехите, които съвременните 
хора носят, са най-лошите и най-грозните. 

Защо Будизмът не съществува в божествените райове на белите хора? И защо 
Християнството не съществува в божествените райове на Азиатците? Тези религии 
технически не съществуват на тези места. Спомням си, че в Библията или в подобна 
книга, както Яхве, така и Исус са казали нещо тогава подобно на: „Не ходете на Изток.“ 
Имаше още, но просто си спомням този ред: „Не ходете на Изток“, казвайки на 
последователите си да не разпространяват ученията на Изток. Неговите последователи не 
го послушали и пътували на Изток с експедиционни сили. Има един въпрос, който 
възниква в тази ситуация. Забранено е земните раси да се смесват. Сега расите са 
смесени и това е довело до изключително сериозен проблем. Хората от смесена раса вече 
нямат съответните връзки с онези [от тяхната раса] горе и са загубили корените си. 
Хората от смесена раса са загубили корените си; това е сякаш онези в небесните царства 
и райски места не бдят над тях, сякаш те не принадлежат никъде и никое от тези 
същества не ги иска. Така че, ако погледнете областта, свързваща континентите Европа и 
Азия, тази област някога е била пустиня. Била е необитаема и е била трудно проходима, 
когато транспортът не е бил толкова напреднал. С напредъка на модернизираните 
инструменти, тази [бариера] е била преодоляна, така че расите са станали все по-смесени 
и това води до сериозни последици. Не се фокусирам върху тези неща, разбира се; това е 
само за да кажа, че онези горе не признават тези раси. 

Въпросът, който току-що повдигнах, e, че има съответстваща връзка между 
човешките раси и техните съответстващи раси горе. Бялата раса горе, в този свят и в тази 
вселена, съставлява много малък процент от тази вселена – това е тяхното небесно 
царство. Райските места на жълтата раса и на Будите и Даосите, от друга страна, са 
изключително многобройни, и те почти изпълват цялата вселена. Будите Татагата са 
толкова многобройни, колкото песъчинките в река Ганг – те са толкова многобройни и 
големи. Има огромен брой хора с външния вид на хора от жълтата раса в тази вселена, 
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така че расите горе и долу съответстват една на друга. Мисълта на Исус в казаното „не 
разпространявайте ученията на Изток“ била, че тези на Изток не са част от неговите 
хора. Исус е казал да не се разпространяват ученията на Изток и аз открих, че няма 
Азиатци в небесното царство на Исус. Това е много тъжно! В днешно време хората вече 
не се вслушват в думите на своя Господ и Азиатците вече не се вслушват в думите на 
Буда, така че хората са направили бъркотия от тези неща. Открих също, че райските 
места на Будите не са имали бели хора в миналото. Но защо предавам на Западняци това, 
което разпространявам сега? Това е, защото разпространявам принципите на цялата 
вселена. Що се отнася до онези хора от бялата раса, които завършат своето духовно 
пътешествие в този мой Велик Път, когато завършат пътешествието си, външният вид на 
техните тела и формите на тяхната духовна дисциплина ще бъдат същите като онези на 
хората в небесното царство на Исус. Ето как ще са нещата, когато те завършат своето 
духовно пътешествие. Онези от жълтата раса ще бъдат в образа на Буда, когато завършат 
своето духовно пътешествие. Така че аз мога да спася и двата типа хора. Тъй като този 
духовен път, който разпространявам, е огромен, позволете ми също да ви кажа… толкова 
голяма врата не е била отваряна никога преди, но за това има причина. 

Ученик: Учителю, каква е ситуацията с децата от смесена раса? 
Учителят: Когато говорих преди малко за ситуацията с децата от смесена раса, 

разказвах на човечеството една божествена тайна. Не, че ще направим нещо по въпроса. 
Споменах, че правя нещо дори още по-голямо и мога също да спася хора от смесена раса, 
макар че това е само за този период от време, когато мога да ги спася. Макар че и 
Азиатците, и Западняците пребивават на земята, има нещо, което разделя двете страни, за 
което хората не знаят. Известно е, че хората от Изтока придават значение на неща, като 
числото девет (дзиу); звукът на това число е добър, [тъй като има същото произношение, 
като част от думата] “дълготраен” (чъдзиу); числото осем (ба) съответства на звука фа, 
като в „да направиш състояние” (фацай), и [използването на тези числа] може наистина 
да има малък ефект. С други думи Фън Шуй, геомантията и други неща, които Азиатците 
използват, не действат, когато са пренесени на Запад, и нямат ефект върху хората от 
бялата раса. А астрологията, поличбите и т.н., които белите хора ценят високо, не работят 
върху Азиатците. Някои хора мислят, че им действа, но просто вие си мислите така, 
докато всъщност не е така. Защо? Биосферата на Хората от Бялата Раса има специални 
материални елементи, които изграждат тяхното измерение, а биосферата на Азиатците 
има специалните материали, които изграждат техните същества. Тези неща проникват в 
структурата на човешкото същество, така че двата типа [хора] са различни. След като 
хората смесят раси, когато погледнеш детето, което раждат, то е дете от смесена раса. И 
все пак има преграда в средата на съществото на това дете и след като тази преграда се 
формира, детето ще бъде физически и умствено непълно; неговото или нейното тяло би 
било непълно. Съвременната наука знае, че всяко поколение е по-лошо от предишното, 
така че тази ситуация ще се появи. Разбира се, ако този човек се заеме с духовна 
практика, аз мога да накарам нещата да работят и мога да се погрижа за това. Тези неща 
не могат произволно да се правят за непрактикуващи. 

Ученик: Когато правя третото упражнение, чувствам, че ръцете ми излъчват 
топлина. Не мисля, че това се случва, в която и да е друга духовна дисциплина. Когато 
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практикувам, се чувствам все едно съм Бодхисатва и че превъзхождам всички. Правилно 
ли е това? 

Учителят: Не добавяйте никакви мисли, когато практикувате упражненията. 
Дисциплината на Тантризма работи по следния начин: [практикуващият мисли] „Аз съм 
Буда“. Човекът не е Буда, но дали физическото му тяло се е преобразувало? Не, не е. 
Тогава кой ще се преобразува, когато той завърши духовното си пътешествие? 
Вторичната душа. Когато предавах тази практика ви казах, че спасявам истинската душа. 
Тогава, ако вторичната ви душа завърши духовното си пътешествие, вие все пак трябва 
да влезете в шестте пътя на прераждането и щом двете същества се разделят, няма да си 
спомняте нищо за случилото се. Нормално е дланите да излъчват топлина. 

Ученик: Може ли да добавим дори няколко насочени мисли, когато практикуваме 
Великия Път? 

Учителят: [Нашата практика] няма упражнения за ума и всички преднамерени мисли 
са привързаности. 

Ученик: Два въпроса: Единият е относно въпроса за Азиатците и Западняците, 
който Учителят току-що спомена. Ако например има много хора, които са били 
първоначално Азиатци, но които са се преродили като Западняци, какво трябва да се 
направи за тях? 

Учителят: Това няма значение. Има два вида ситуации тук: ако този човек не е дошъл 
[на този свят] с цел, тогава ние ще променим този човек, докато неговото тяло се 
променя; ако е дошъл с цел, тогава това е различна ситуация и трябва да се разглежда 
като различен въпрос. 

Освен това нека ви напомня, че трябва да сте внимателни относно това как 
разпространявате тази практика. Ако някой се заинтересува и дойде да я изучава, тогава 
вие сте натрупали заслуги, а това е нещо, което носи безгранична добродетел. Но има 
нещо, което трябва да се отбележи: ако човекът не иска да я изучава, но вие настоявате 
той да учи и го завличате да учи, казвам, че това не е добре, защото ако той не иска да 
стане Буда чрез духовна практика, дори един Буда не може да направи нищо по въпроса. 
Хората решават  сами какво искат да спечелят и да преследват. Ние насърчаваме хората 
да бъдат добри, така че можете да им разкажете за практиката, но не може насила да 
влачите другите. По този въпрос нека ви напомня, че ние не принуждаваме никого да 
идва да изучава практиката. Също така в бъдеще нашите доброволци или нашите 
отговорници не трябва да използват административни методи, когато вършат работа [за 
Фалун Дафа]. Всички вие сте практикуващи, така че ученията са тези, които трябва да 
убеждават хората. Всички вие изучавате ученията, така че когато един доброволец е 
направил нещо лошо или неправилно, другите ученици ще кажат, че доброволецът има 
проблем в тази област, когато го видят. Така те ще избегнат да направят същата грешка, 
като доброволеца. Защо е така? Това е, защото всички изучават ученията и няма да 
правят неща въз основа просто на нечии идеи; те правят неща според изискванията, 
изложени в ученията. Разбира се нашето отношение към вас е същото: учете практиката, 
ако искате, а ако не искате да я учите, тогава сте свободни да си тръгнете; ние няма да 
навредим на никого. Ако не искате да я учите, тогава всичко е наред, но ако искате да я 
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учите и да се заемете с духовна практика, тогава ние ще бъдем отговорни към вас и е 
гарантирано, че можем да постигнем това. Не сме строги по отношение на 
формалностите, но да се опиташ да станеш Буда чрез духовна практика, е сериозно. Това 
е, защото не можем да позволим никакво отклонение да се случи с такава велика и 
сериозна духовна дисциплина. Никога в историята нещо толкова велико не е било 
разпространявано сред обществеността. Вие седите тук сега, мислейки: „Идването тук 
беше много естествено за мен; сякаш дойдох веднага щом някой ми каза за това.“ Трябва 
да знаете, че е напълно възможно да е било предопределено да бъдете тук, и тази 
предопределеност вероятно е направила така, че тази възможност да се осъществи. Рядко 
се случва някой да дойде без предопределен произход. Мисля, че ако всички вие 
продължите да задавате въпроси, няма да има за какво повече да питате. Може да 
намерите отговори на всички неща, за които искате да попитате, в ученията. 

Ученик: По въпроса да не се практикуват две духовни дисциплини едновременно, 
мисля, че ако някои хора учат Фалун Дафа, те може също да примесват други неща, 
които учат, а има и някои традиционни знания за гадаене… 

Учителят: Процесът на опит, да станеш Буда чрез духовна практика, е сериозен 
въпрос. Не, че не можете да изследвате Книгата на промените или Осемте триграми. 
Както го виждам, времето за духовна практика е ограничено, така че ако можете да 
използвате това време, за да се задълбочите във и да разберете този Фалун [Дафа],  това 
би било просто страхотно, тъй като нищо не е по-велико от него. Тоест принципите на 
Осемте триграми, които днешното общество познава, както и многото неща от типа на 
техническите похвати, не отиват отвъд Млечния път. Тази вселена, от друга страна, е 
огромна отвъд вашето въображение. Три хиляди вселени като тази, в която се намираме, 
съставляват една по-голяма вселена. Три хиляди от вселените с по-големи граници, 
съставляват вселена с по-голяма граница, и има безброй Богове и Буди в нея. Какво може 
да включва Млечният път? Той е много малък. За тези, които изучават практиката, 
помислете, че такъв обширен набор от учения е бил предаден на вас. Наистина не мисля, 
че e необходимо практикуващите да хабят енергия [за изучаване на тези други неща]. Но, 
ако изучавате тези неща професионално, не се противопоставям на това, защото то е 
област на светско учение, така че просто отидете и го изучавайте. Ако е просто ваше 
хоби, тогава мисля, че е най-добре, ако спрете да си губите времето с тези неща! Трябва 
да съм отговорен към вас, тъй като опитът да станете Буда чрез духовна практика, е 
сериозен въпрос. Затова е най-добре, ако използвате енергията си, за да се задълбочите в 
ученията. Ще пожънете безгранични ползи, тъй като никоя област на познание не може 
да се сравнява с това. 

Що се отнася до светските практики за призоваване на духове и призраци, бих казал, 
че трябва да ги избягвате още повече. Тъй като тези неща от ниско ниво са духове, 
търсенето на неща като това е просто толкова далеч от нашия Божествен Път! Освен това 
тези са зли неща; те са призраци. Също така говорих подробно в книгата за 
гадателството. Ако искате да постигнете духовен напредък, това е сериозен въпрос. Щом 
човек има енергия, думите му могат да превърнат нещо в установена реалност. Тъй като 
ситуациите на непрактикуващите са нестабилни, вие може да кажете на някого, че 
неговата ситуация е по определен начин, но може би не е така. И все пак веднага щом 
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кажете, че е така, вие ще сте го направили реалност и ще сте извършили лоша постъпка. 
Така че практикуващите трябва да използват по-висок стандарт, за да преценяват себе си. 
Ако направите нещо лошо, това не е просто обикновен въпрос. Аз изчиствам тялото ви; 
ние го правим веднага щом видим, че искате да се заемете с духовна практика. Ако 
искате да постигнете духовен напредък, трябва да изоставите тези неща, тъй като 
непорочната и чиста духовна практика е най-добрата. 

Ученик: Имам психическо бреме. Толкова съм щастлив, че съдбата ме доведе тук, за 
да уча Фалун Дафа днес. Прочетох, че в „Джуан Фалун“, втори том, се казва, че тези, 
които не могат да завършат своето духовно пътешествие в този живот, могат да 
дадат обет да го продължат в следващия живот. И все пак моята истинска цел е да 
постигна духовно съвършенство. Но аз съм стар сега, така че какво да правя? 

Учителят: Това е проблем за възрастните хора. Тоест, въпреки че нашата дисциплина 
пречиства човек много бързо, ще бъде ли оставащият живот на този човек достатъчен за 
духовна практика? Строго погледнато, той е достатъчен за всеки, независимо на колко 
години е. Но има едно нещо: повечето от нашите практикуващи не са в състояние да се 
справят с тази ситуация добре. Може да кажете, че можете да се справите с тази ситуация 
добре, но всъщност не се справяте, защото не сте напреднали до достатъчно висока 
духовна сфера във вашата духовна практика и умът ви не е отговорил на достатъчно 
висок стандарт, така че не сте в състояние да се справите със ситуацията добре. Нашата 
дисциплина пречиства както съзнанието, така и тялото, така че докато постигате духовен 
напредък, тялото ви се променя и животът ви се удължава. Тъй като тази практика 
пречиства както съзнанието, така и тялото, вие удължавате живота си, докато 
практикувате, така че по принцип, без значение на колко години сте, строго погледнато, 
имате достатъчно [време за практикуване]. Но има един проблем: всяко удължаване на 
живота ви е сто процента в името на духовната практика, а не в името на това просто да 
живеете светски живот. Тогава, ако човекът не знае, че животът му е бил удължен, и не 
може да се справя с нещата добре и не може да върши нещата на сто процента според 
изискванията за практикуващи, тогава той ще е постоянно изправен пред риска да почине 
– това е проблемът, пред който възрастните хора са изправени. 

Aко той наистина не е завършил духовното си пътуване обаче, и не е бил усърден, 
тогава той само има три начина да продължи. Единият е да продължи духовната практика 
в следващия живот. Моите божествени тела ще бдят над него, дори когато се преражда, и 
той ще се прероди в семейство, където може да се заеме с духовна практика. Всичко това 
ще трябва да бъде аранжирано. Друг избор е, че ако той не иска да се заеме с духовна 
практика и смята, че човешкото състояние е твърде пълно със страдание, той ще отиде в 
измерението, до което се е издигнал в своята духовна практика. Така че, ако напусне 
Трите сфери, той ще бъде съзнателно същество в това измерение извън Трите сфери; ако 
не успее да излезе от Трите сфери, той ще остане като по-нисше божество в това 
измерение на Трите сфери. Но в Трите сфери той все още ще трябва да слиза долу, за да 
се прероди, приблизително веднъж на триста до петстотин години; просто той може да се 
наслади на няколкостотин години щастие. Това е един въпрос. Друг начин е, когато някои 
хора действително напреднат доста далеч в духовната практика, но все още не отговарят 
на стандарта. Поради тяхното разбиране на ученията или защото са направили специален 
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принос, те могат да отидат в Рая Фалун, за да бъдат същества там и тъй като са отвъд 
Трите сфери, те няма да преминават през прераждане. Това е добре, разбира се, макар че 
това е доста необичайна ситуация, тъй като изискванията са доста строги. И все пак те не 
са Буди, Архати или Бодхисатви – те са просто обикновени същества в Рая Фалун. Така 
че ето как стоят нещата. Всъщност, тъй като вече сте се заели с практиката, семето на 
това да станете Буда чрез духовна практика е засадено. 

Ученик: Имам въпрос: как се различават духовните нива на хората? 
Учителят: Казвал съм това: казах, че когато по-висш човек чуе Дао, той го следва 

усърдно, и използвах твърдение, направено от Лао Дзъ. Когато среден човек чуе Дао, той 
го практикува от време на време, а когато по-нисш човек чуе Дао, той му се смее силно. 
Какво означава това? Изразът „когато по-висш човек чуе Дао“ означава, че когато този 
човек чуе за духовна практика, той веднага иска да се заеме с нея и вярва в нея. Такъв 
човек е трудно да се намери. Той започва духовната практика веднага и продължава с нея 
чак до края – това е по-висш човек. Когато по-висш човек чуе Дао, той го следва 
усърдно. Какво означава изразът “когато среден човек чуе Дао, той го практикува от 
време на време”? Той вижда всички останали да идват да го изучават и така той идва 
заедно с тях. Какъвто и да е случаят, той смята, че това е доста добро. Може би веднага 
щом стане зает или се натъкне на разочароващи проблеми навън в света, той забравя за 
това. Той си мисли: „ Другите спряха да го учат така или иначе, така че ще спра и аз.“ 
Той е добре с това дали ще го учи или не – това е среден човек, който чува Дао, който го 
практикува от време на време. Той може да завърши духовното си пътуване, но може и да 
не го завърши. Дали човек ще завърши духовното си пътуване, или не, зависи от него. 
Когато по-нисш човек чуе Дао, той му се смее силно. Веднага щом по-нисшият човек чуе 
Дао, той казва: „Духовна практика? Каква безсмислица!“ Той се смее, казвайки: „Всичко 
това е суеверие и не вярвам в него.“ Разбира се той е дори по-малко способен да 
постигне духовен напредък; ето как са нещата. Що се отнася до това до колко висока 
сфера може човек да напредне в духовната практика, мисля, че зависи от това колко може 
да понесе съзнанието на човек. [За някои хора], когато се сблъскате с малко трудности, 
веднъж щом напуснете тази зала, няма да можете да го понесете. Докато изнасям лекция 
тук, всички вие мислите, че това е добро. Тъй като това е праведна духовна дисциплина, 
енергията, която нося, е състрадателна и добра, така че всички се чувствате комфортно 
тук и сте щастливи да ме слушате да изнасям лекции. Разбира се същото нещо ще се 
случи, когато се заемете с духовната практика, тъй като това е праведна духовна 
дисциплина. Но, ако при излизането ви през вратите напълно се промените, някои от 
привързаностите към светски неща в съзнанието ви се надигнат насилствено и вие 
просто загубите интерес към духовната практика и забравите за нея, така няма да стане. 

Ученик: Бихте ли разказали повече за ситуацията, пред която са изправени децата 
от смесени раси? 

Учителят: Вече обсъдих децата от смесени раси, което е феномен, който се е появил 
едва в тези Последни дни. Разбира се вината не е ваша, ако сте от смесена раса, и 
родителите ви също не могат да бъдат винени за това – фундаменталната причина е, че 
човечеството е създало това хаотично явление, което е довело до такова състояние. 
Жълтите, белите и черните хора всички имат съответстващи етноси в небесата. Вярно е, 
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че [тези в небесата] наистина не бдят над онези, които не са от техния етнос, онези, които 
не им принадлежат. Това не е просто аз да измислям неща – това, което ви казвам, са 
божествени тайни. Смесените раси се появиха през тези Последни дни, но не може да 
обвинявате хората за това. Всички са се носели по течението и тъй като никой не знае 
истината, те са стигнали до тази точка, носейки се по течението. Ако искате да се заемете 
с духовна практика, мога да се справя с тази ситуация. Що се отнася до това в кое 
небесно царство ще отидете, ще трябва да преценим нещата въз основа на вашата 
ситуация. Ще ви асимилирам, до където най-голямата част от вас съответства. Както и да 
е, по отношение на тези въпроси, трябва просто да се съсредоточите върху духовната 
практика, а не върху тези неща. От какво се страхувате сега, когато сте започнали да 
практикувате Фалун Дафа? Никога не съм обсъждал това в миналото, когато изнасях 
лекции за ученията, но тази ситуация трябваше да бъде обяснена на хората рано или 
късно. 

Ученик: Нямаше ли да е чудесно, ако човечеството се хранеше само със зеленчуци? 
Учителят: Това няма да работи. Ето как вие виждате нещата, но небето е определило 

стандартите за човешки живот и човек трябва да отговаря на тези стандарти, за да бъде 
смятан за човек. [Това няма да работи], защото месото може да помогне на тялото да 
възстанови топлинна енергия много по-добре, отколкото зеленчуците могат, непременно. 
Но това е различен въпрос за тези, които се занимават с духовна практика. 

Ученик: Има ли специфичен стандарт за това колко спокойно трябва да е 
съзнанието, когато медитираме? Ако истинският дух на един Дафа практикуващ 
винаги мисли за себе си, ще повлияе ли това на способността на човек да навлезе в 
покой? 

Учителят: Истинският дух и вашето навлизане в състояние на покой са две отделни 
неща. Невъзможно е за човек да успокои съзнанието си в началото. Защо хората са 
неспособни да успокоят съзнанията си? Това е, защото хората имат толкова много 
привързаности: вашият бизнес, вашето образование, вашата работа, междуличностни 
конфликти, вашите деца са болни, никой не се грижи за родителите ви, светски дела – 
няма нещо, за което няма да мислите, и всички тези неща ще заемат голяма част от 
съзнанието ви. Помислете за това, можете ли да твърдите, че сте способни да успокоите 
ума си? Сядате и казвате, че няма да мислите за тези неща, но те изскачат от само себе 
си, така че няма метод, който да ви позволи да успокоите съзнанието си. То е точно като 
това, което написах в книгата – казвате, че може да успокоите съзнанието си, ако 
рецитирате името на Буда, наблюдавате съзнанието си или броите числа, но никой от тези 
методи няма да проработи. Те са вид метод, но не винаги работят. Единственото нещо, 
което работи, е постепенно да приемате своите привързаности към светски неща по-леко. 
Когато ги приемате по-леко, по естествен път ще сте способни да успокоите съзнанието 
си. Когато можете наистина да успокоите съзнанието си, ще сте достигнали много висока 
сфера. Но има едно нещо: щом започнете да практикувате Фалун Дафа, ще бъдете ли 
като монах, който не иска нищо и няма материални притежания? Не. Ние се 
съобразяваме с обществото доколкото можем, докато се развиваме духовно, защото 
когато си в мирския свят, не можеш да се държиш сякаш си специален, а на повърхността 
си просто нормален човек. Така че ние трябва да се съобразяваме с обществото 
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доколкото можем, докато се развиваме духовно. Ако младите хора искат да се оженят, те 
трябва да продължат и да го направят, а ако искате да правите някакъв бизнес или да 
служите като длъжностно лице, това няма негативно да повлияе [на вашата духовна 
практика]. Ние обясняваме един принцип. Всяка социална класа в обществото има свой 
собствен набор от междуличностни конфликти. Ние се абстрахираме от ограничаващите 
рамки на религиите. Даоистките дисциплини не са в състояние да отидат отвъд своето 
Тайдзи, а Будистките практики са неспособни да отидат отвъд своите принципи. Така че 
ние се абстрахираме от догмите на религиите, тъй като обясняваме принципите на цялата 
вселена. 

Открихме, че можете да постигнете духовен напредък, независимо от това към коя 
социална класа принадлежите, какво правите и каква е работата ви. Защо е така? Вашият 
обикновен работник, за да има подслон и да може да сложи храна на масата, ще има 
конфликти с другите, както лично, така и на работното си място. Тогава е въпрос на това 
как може да бъде добър човек, когато се изправя пред тези конфликти. Вашият среден 
чиновник, офис служител, се изправя пред въпроса как да бъде добър човек в своята 
социална класа, тъй като хората се борят помежду си за материални интереси. Той е 
изправен пред въпроса как да бъде добър човек, когато се сблъсква с конфликти във 
всички различни аспекти на своя живот. Собствениците на бизнес се изправят пред 
въпроса как да бъдат добри хора, когато правят бизнес в своята социална класа, как да 
работят с други собственици на бизнес и как да се справят с търканията с други хора. Те 
също се изправят пред свои собствени видове конфликти. Същото е и за президента на 
една нация: президентът трябва да работи упорито за страната си, той има неща, които 
вървят гладко, и неща, които не вървят гладко, неща, които успяват, и неща, които се 
провалят, и има конфликти между нациите, така че той има за какво да се тревожи. Ето 
как е животът като човек, така че независимо от вашия статус на социалната стълбица, 
вие не можете да избегнете да се занимавате със света на смъртните, хората и 
обществото; следователно ще се изправяте пред конфликти. Когато се справяте с тези 
конфликти, се изправяте пред въпроса как да бъдете добър човек, и ако можете да бъдете 
добър човек, ще сте надминали обикновените хора. 

Това е принципът, който обясняваме: не става дума да се освобождаваме от нещо 
материално. Вместо това става въпрос за освобождаване от привързаности. Добре е, ако 
правите голям бизнес, и това няма да повлияе на вашата духовна практика. Колкото 
по-голям е бизнесът, който правите, толкова повече пари ще правите, разбира се, но няма 
да виждате парите като крайно важни. Няма да сте като онези, които стават 
изключително привързани към миниатюрни количества от материални интереси. Дори 
ако къщата ви е построена от злато, в съзнанието си няма да сте привързани към нея и ще 
я приемате много леко. Това е стандартът, изискван от нашите практикуващи. Ако бяхте 
важен държавен служител, можехте да правите добри неща за хората; това е стандартът, 
който поставяме за практикуващите. Така е, нали? Ние отиваме отвъд религиите, когато 
обясняваме тази [концепция], и обясняваме нейната същност. Можете да се калявате във 
всякаква среда. Но има един момент: духовната практика в човешкия свят пряко калява 
съзнанието на човек. Така че, защо казвам, че истински ви спасявам? Това е, защото 
самите вие се подобрявате истински и истински понасяте стреса и натиска от живота в 
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човешкия свят. Тъй като вие самите истински се подобрявате, по-висшата енергия 
[произведена в нашата практика] трябва да ви бъде дадена, така че ние ви спасяваме. 

Вторичната душа може също да получи по-висша енергия, но тя винаги ще бъде ваше 
същество пазител и може също да завърши собственото си духовно пътуване и да ви 
последва. Въпреки че повдигнах този въпрос днес, вашето разбиране за нещата все още 
не е достатъчно дълбоко. Трябва да знаете, че някои хора все още дискутират други 
духовни дисциплини и говорят за това какви са другите дисциплини, и това е, защото не 
сте в състояние да осъзнаете истинското значение на това, което току-що казах! Всички 
духовни дисциплини през историята са спасявали вашата вторична душа, а не вас – те не 
спасяват вас! Разкрих една тайна на вековете! Преминах през много трудности, за да ми 
бъде позволено да говоря по този въпрос. В миналото самите вие нямаше да бъдете 
спасени, независимо как практикувате, така че за кого практикувате? След цял живот на 
духовна практика, вие все пак ще трябва да влезете отново в шестте пътя на 
прераждането, без да знаете в какво ще се преродите в следващия живот. Не е ли жалко? 
Защо случаят е такъв? В миналото нито религиите, нито други духовни дисциплини са 
спасявали истинската ви душа. Това е, защото те чувствали, че истинската душа е твърде 
трудна за спасяване и твърде заблудена. Може да мислите, че разбирате какво обяснявам 
тук, но щом някои хора си тръгнат оттук, те ще започнат да действат както им харесва, 
хвърляйки се и състезавайки се срещу другите за материални, светски облаги; ето как ще 
бъдат такива хора, гарантирано. Ето защо божествените същества смятат хората за 
твърде трудни за спасяване. Но аз ви спасявам. Вашата вторична душа има същото име 
като вас, родена е по същото време като вас и контролира същото тяло – просто вие не 
знаете за съществуването ѝ. Това, което другите правят, е да спасят тази душа; те може да 
гледат вас, докато говорят, но всъщност говорят на тази душа. Понякога, съзнателно или 
несъзнателно, може да кажете няколко неща, но това не е дошло от вашия собствен ум. 
Много хора изпадат в безсъзнателно състояние, когато медитират, и седят по няколко 
часа наведнъж. Те стават наистина развълнувани, когато завършат медитацията, 
казвайки: „Вижте колко добре съм практикувал. Медитирах в състояние на концентрация 
в продължение на няколко часа.“ Това е толкова тъжно! Дали наистина сте практикували? 
Знаете ли дали сте го направили, или не? Това е друг човек изцяло, който всъщност 
извършва практиката. 

В миналото някои Даоистки дисциплини биха ви казали да пиете алкохол, за да 
вцепените истинската си душа, така че вторичната ви душа да може да се заеме с духовна 
практика. Хората в много Даоистки дисциплини пият, докато се вцепенят, изпаднат в 
безсъзнание и заспят дълбоко, след което други повеждат вторичните им души в духовна 
практика. Обяснявам една тайна на вековете, въпреки че може да изглежда, че просто 
небрежно я изричам тук. Независимо за коя дисциплина говорите, тъй като [по-висши 
същества] са сметнали хората за неспособни да завършат духовна практика, може би от 
добротата на сърцата си, те искат някой от вашето тяло да завърши духовната практика, 
което ще се счита все едно вие сте натрупали добродетел и сте страдали, тъй като вашата 
младост, в края на краищата, е била прекарана в религия. И така, какво се случва после? 
Ще се преродите ли във вторична душа в следващия си живот? Това е възможно. Но 
както го виждам аз, шансът за тази възможност е малко вероятен. И тогава ще бъдете ли 
накарани да започнете духовна практика отново? Това също е доста необичайно. Но на 
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някои хора ще бъдат дадени благословии. Как става това? Те ще станат високопоставени 
служители, ще натрупат големи богатства или ще направят голям бизнес – ето какво ще 
бъде направено за тях, когато влязат в следващия си живот. Това е, защото те в края на 
краищата са натрупали добродетел и благословии през целия си живот. Не мисля, че 
някой тук иска този резултат. Всеки път, след като приключа с обсъждането на този 
въпрос, някои хора все пак идват и ме питат какво мисля за различни духовни 
дисциплини и религии. Мисля, че тяхната способност да разбират нещата е просто 
толкова слаба. Можете да прочетете определящите качества на нашия Фалун Дафа, които 
са всички написани там горе [на плаката], но хората не им обръщат внимание и просто ги 
пренебрегват, сякаш са просто общи фрази. Това са ръководни принципи от вселената и 
това е наистина как нещата са били в миналото. 

Възможно е, когато напуснете тази зала, тялото ви да се чувства много комфортно, но 
има едно нещо, което трябва да се отбележи: докато се развивате духовно, ще има все 
още моменти, когато тялото ви се чувства зле. Защо е така? Това е, защото имате карма, 
натрупана от различните ви животи. Не можете напълно да изтласкате кармата на човек 
всичката наведнъж в един единствен живот; в противен случай човек би умрял. Така че 
ние постепенно избутваме кармата от вътрешността на тялото; следователно след период 
от време тялото ви ще се почувства зле и ще се чудите: „Разболях ли се?!” Нека ви 
напомня, че това не е болест. Но когато се появи, ще ви накара да се почувствате много 
зле и понякога ще бъде доста сериозно – ще изглежда доста сериозно. Но някои хора 
разбират [какво се случва] и се вълнуват, когато почувстват болката да идва, казвайки: 
„Учителят бди над мен и премахва моята болест и моята карма.“ Някои хора, от друга 
страна, които не се чувстват зле и нямат никакви усещания в своето тяло, стават 
наистина притеснени: „Учителят не бди над мен. Как така кармата ми не се елиминира?“. 
Но има често някои нови ученици, които веднага щом телата им се почувстват зле, 
мислят, че са болни, и решават да вземат лекарства, тъй като мислят, че е по-добре 
едновременно да практикуват упражненията и да вземат лекарства. Видели сме един 
принцип: болниците не могат да премахнат кармата на хората. Лекарите не са 
практикуващи. Те нямат нужната духовна власт и са просто техници в човешкия свят. Те 
могат само да премахнат вашата повърхностна болка, оставяйки я в по-дълбоките слоеве 
[на вашето тяло]. Приемането на лекарство натиска болестта по-дълбоко вътре в тялото, 
по същество складирайки я. Болката на повърхността ще е изчезнала, но ще е складирана 
в по-дълбоките слоеве на тялото. Хирургията е същата. Например, ако имате тумор, те 
ще изрежат тумора, но те просто премахват повърхностната материя. И все пак 
истинската причина за болестта е в други измерения и те не могат да достигнат това. 
Така че тежко кармично заболяване ще се повтори. В някои случаи изглежда сякаш 
болестта е излекувана и не се появява отново в този живот, но тя ще ви намери в 
следващия живот, защото е била натикана на по-дълбоко ниво и следователно е 
неизбежно да се появи отново в някакъв момент. Принципът тук е, че всеки човек трябва 
да изплати кармата си в крайна сметка. Това, което правим тук, е, започвайки от 
произхода на вашето същество да избутваме мръсните неща от тялото ви. Но никой друг 
не прави това; то може само да бъде направено за практикуващи и ние ще го направим за 
вас. Обаче трябва да поддържате добро състояние на ума и не можете да си мислите: „О, 
не, болен съм отново“, веднага щом тялото ви се почувства зле. Ако мислите, че сте 
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болни и вземете лекарство, няма да ви спрем, защото духовната практика зависи от 
вашата способност правилно да различавате нещата и няма твърди правила за нищо. 
Никога не сме казвали, че не трябва да вземате лекарства, ако се почувствате зле. Никога 
не сме казвали това. 

Някои хора не успяват да се държат, както биха го направили практикуващите. Те 
само практикуват упражненията, не изучават ученията и не поставят задръжки върху 
поведението си. Въпреки че практикуват упражненията, моите божествени тела не бдят 
над тях. Без някой бдящ над тях, те са просто обикновени хора и ще се разболяват. Ако 
установим правило, което ви забранява да вземате лекарства, и ако не сте в състояние да 
се държите според стандартите за практикуващ, тогава все още ще бъдете обикновен 
човек. Пак ще се разболеете, когато му дойде времето, но тогава бихте казали, че Ли 
Хонгджъ не ви е позволил да вземете лекарства. Така че не ви казвам дали трябва да 
приемате лекарства, или не; вие решавате сами. Ситуацията се случва, за да ви изпита, 
така или иначе, и ако не успеете да възприемете манталитета на практикуващ, пак ще се 
разболеете – това е идеята. Ние само обсъждаме замесения принцип тук, така че трябва 
да знаете, че ако искате да се развивате духовно, отсега нататък, когато тялото ви започне 
да се чувства зле, е напълно възможно кармата от предишните ви животи да се изтласква. 
Виждал съм, че някои хора са се прераждали десетки или дори над сто пъти и са 
натрупали много различни болести през тези много животи; ще трябва да избутаме 
всичко това извън вас и по един или друг начин ще трябва да го отстраним за вас. Ще 
премахнем повече от него през друго измерение и трябва да премахнем част от него. Но 
не можем да отстраним всичко това през други измерения, защото трябва да понесете 
малко болка. Ако не понесете нищо, по същество ще сте извършили лоши постъпки и ще 
сте избегнали да платите за тях. Когато завършите своето духовно пътуване и ви бъде 
даден божествения ранг на Буда, ще се чувствате, сякаш не заслужавате да сте там. 
Другите също ще се чудят: „Как се е покачил тук?“. Не мислите ли така? Така че трябва 
да понесете част от болката. И докато я понасяте, вие също ще подобрите своята сила на 
духовна проницателност. Ще го видите ли като болест? Или ще го видите като пример за 
практикуващ, елиминиращ карма? 
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